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KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO: 
Stanovanja:
-      Mengeš; v novem kompleksu Melodija Mengeš prodamo štirisobno stanovanje, 1. 
nadstropje, 92,20m2, shramba, parkirno mesto v garažni kleti in na zunanjem parkirišču. 
Cena: 34.668.479 SIT,  144.669   EUR
-      Vir pri Domžalah; prodamo dvosobno stanovanje, 62m2, z balkonom cca.12m2, možnost 
izdelave mansarde, v dvostanovanjski hiši, zgrajeni 1977, pripadajoče zemljišče 113m2. 
Ločen vhod, na dvorišču nadstrešek za avto. Stanovanje renovirano l. 2003, lani nova okna. 
Lepo urejeno, prostorno. Vsa oprema, stara 3 leta, na željo kupca ostane v stanovanju. Nizki 
stroški, vsi priključki. Infrastruktura v neposredni bližini, mirna okolica, urejeno naselje. 
Cena: 27.500.000  SIT 
-      Domžale;  etaža stanovanjske hiše stare 19 let, štirisobno stanovanje v izmeri 92,50m2, 
s pomožnimi prostori v kleti 40,90m2, terasa, balkon, ločen vhod in priključki. Stanovanju 
pripada zemljišče, vrt v izmeri 206m2, na katerem stoji brunarica; Cena: 37.000.000 SIT
-      Ljubljana, Moste-Nove Jarše; prodamo enoinpolsobno stanovanje, 45,27 m2, VP, nizek 
blok, l. 1968, francoski balkon, vseljivo takoj. Cena: 25.500.000 SIT.
- Ljubljana, Moste-Fužine, štirisobno, 89,79 m2, 3. nadstropje od štirih, l. 1981, obnovljena 
kopalnica. Cena; 38.900.000 SIT.

Hiše:
Mengeš; enostanovanjsko medetažno hišo, 11,6m x 10m, (PK, VP + podstreha), 190 m2 
bivalne površine, prostori v PK še neizdelani, zgrajeno l. 1973, na parceli 746 m2, prodamo. 
V zgornjem delu hiše se nahaja kuhinja in dnevna soba z izhodom na teraso, v medetaži pa 
tri spalnice in kopalnica. Vsa infrastruktura urejena, mirno naselje. Cena: 59.000.000 SIT

Parcele:
- Kamnik; prodamo  zazidljivo zemljišče v izmeri 932 m2, lokacija Perovo, zemljišče se 
nahaja na robu zazidljivosti pod gozdom, pogled na jugo - zahod. Vsi komunalni vodi na 
cesti ob parceli, Možnost gradnje družinskih hiš 12x 9m in 17x10m. Cena: 115 EUR/m2.

Poslovni prostori:
- Ljubljana, Sp. Šiška, v poslovno-stanovanjskem objektu DROGERIJA, zgrajenem dec. 
2005, prodamo poslovni prostor v pritličju, 52,52 m2, s pripadajočo kletjo in parkirnim 
mestom v garažni kleti. Enota je namenjena mirni dejavnosti, potrebna finalizacija (strop,
fina inštalacija, ometi, tla). Možnost spremembe namembnosti. Cena: 29.800.000 SIT
- Moste pri Komendi; poslovni objekt na odlični lokaciji (glavna prometnica proti Brniku),  
skupne neto površine 811 m2, v dveh etažah, prodamo skupaj ali po delih. Objekt je star 
15 let, možnost gostinske dejavnosti, turizma, trgovine.... Skupna površina zemljišča 1556 
m2, parkirišča so asfaltirana. Cena: 1.300.000  EUR.

V naslednji številki:
 intervju z  

Francem Jeričem,  
novim županom  
občine Mengeš.

OBVESTILA



Mengšan - november 2006 3

MENGŠAN - GLASILO OBČINE MENGEŠ

Glasilo ureja odgovorna urednica Tina Železnik, e-pošta: mengsan@menges.si, tina.zeleznik@socia.si
Oblikovanje, grafična priprava in tisk: SET, d. d., Ljubljana, tel.: (01) 587 44 11, faks: (01) 528 24 74, e-mail: tiskarna.set@siol.net
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš. Mengšan izhaja v nakladi 2600 izvodov. Vsa gospodinjstva v občini Mengeš ga prejmejo 
brezplačno na dom. Fotografija na naslovnici: Peter Škrlep
Distribucija: Primož Kržan, tel. (01) 7237 296
Mengšan je dostopen tudi na spletni strani: www.menges.si
Oglasno trženje: Občina Mengeš

Kmalu bomo vstopili v mesec 

december, mesec prazničnega 

vzdušja. Če bomo pridno sledili 

navodilom nakupovalnih centrov, 

nas bo najprej obiskal Miklavž, 

sledil mu bo Božiček in na koncu 

še Dedek mraz. Vprašanje, zakaj 

in kako pozdraviti vse tri može, pa 

je osebno vprašanje, pogojeno 

tudi z družbo v kateri živimo. O ide-

oloških usmeritvah in razlogih ne 

bom govorila, z njimi ni potrebno 

obremenjevati najmlajših, ki se teh 

decembrskih dni najbolj veselijo. 

Dotaknila bi se njihovega odnosa 

do daril. Seveda bo vsak mož pri-

nesel vsaj neko manjše darilo, če 

ne drugega, čokolado. Nato pa si 

bo vsaka družina izbrala čas, kate-

ri izmed njih bo prinesel največje, 

posebno darilo. Obljubljeno darilo 

na katerega čakamo že dalj časa 

je prijetno, praznično, skratka 

pravljično. Darila so danes postala 

pogoj za pravljično vzdušje, brez 

njih enostavno ne znamo sprejeti 

novoletnega vzdušja, ki ga ponuja 

december. In to učimo tudi naše 

otroke. Pa vendar njihova priča-

kovanja niso tako visoka kot naša 

darila. Zdi se, da so darila vse bolj 

pomembna za starše, njihov pol-

ožaj in socialni status. Otroci se 

ne spreminjajo, zanje je poseben 

dan, ki ga preživijo s starši in ne 

poplava igrač in materialnih do-

brin. Želijo si poseben dan, ko ni 

službe, telefonov, gospodinjskih 

in drugih opravil, so le otroci in 

starši, ki skupaj krasijo jelko, se 

odpravijo na zimski izlet. Si lahko 

starši v današnji družbi to lahko 

privoščimo? Jasno je, da lahko 

kupimo nešteto igrač, ki zaposlijo 

naše otroke in tako razvijamo nji-

hov »intelektualni« potencial. Kaj 

pa človeška toplina in odnosi? Tudi 

ti se morajo razvijati in negovati. 

Upam, da si bomo vsi vzeli čas in 

poleg majhne pozornosti svojim 

bližnjim namenili toplo roko, po-

gled v oči in prijaznih besed.UV
OD

NI
K

UVODNIK

Oddaja materialov za decembrsko številko do 12. decembra
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ŽUPANOV UVODNIK
Drage občanke, spoštova-
ni občani, dvainštirideseti 
uvodnik pišem 13.11.2006, 
tokrat res zadnjič v drugem 
županskem mandatu, dan 
po drugem krogu volitev. 
Septembrski uvodnik je bil 
zaključen in obširen. Naj bo 
ta usmerjen le v dobre želje 
in v prihodnost.
Novemu županu gospodu Fran-
cu Jeriču še s tega mesta 
čestitam za izvolitev. Želim mu 
uspešen in učinkovit mandat, 
dobro in srečno županovanje 
ter izpolnitev pričakovanj in želja 
občank in občanov. Vsak man-
dat je poseben izziv, tako kot je 
izziv vsaka sprememba. Je pa 
tudi priložnost. Mandat do leta 
2010, po moji oceni, še pose-
bej. Sodelovanje, timsko delo 
in pošteno delo za skupnost 
mi je vodilo ravnanja. Za razvoj 
občine Mengeš sem pripravljen 
na sodelovanje.
Prav lep pozdrav!

V sklopu Tedna vseživljenjske-
ga učenja je v petek, 20. 10. 
2006, v prostorih Regionalne 
razvojne agencije Ljubljanske 
urbane regije, potekala pred-
stavitev dela Regionalnega 
razvojnega programa Ljubljan-
ske urbane regije za obdobje 
2007-2013. Prav tako pa je 
istega dne v RRA LUR potekal 
dan odprtih vrat.

Na predstavitvi regionalne-
ga razvojnega programa za 
novo finančno obdobje, se 
je direktorica RRA LUR, Lili-
jana Resinovič, osredotočila 
na ukrep Enake možnosti 
– prispevek h konkurenčnosti 
regije. Z omenjenim ukrepom 
želimo v regiji doseči, da bi 
imeli vsi prebivalci Ljubljanske 
urbane regije enake možnosti 
pri dostopu do izobraževanja 

Izdelava  
izvedbenega 
dela regionalne-
ga razvojnega 
načrta za obdo-
bje 2007–2013
V Regionalni razvojni 
agenciji Ljubljanske ur-
bane regije začenjamo 
z izdelavo izvedbenega 
dela regionalnega razvoj-
nega programa za novo 
finančno obdobje. 

Vanj bodo vključeni pro-
jekti, ki bodo sledili ciljem 
zastavljenim v strateškem 
delu regionalnega razvoj-
nega programa. O procesu 
nastajanja tega dokumenta 
vas bomo sproti obveščali, 
če pa imate kakšne želje, 
predloge ali ideje, kakšni 
projekti naj bi se izvajali v 
Ljubljanski urbani regiji v 
novem finančnem obdo-
bju v okviru ukrepa Enake 
možnosti ali pa na drugih 
področjih, pa nas prosim 
obvestite po elektronski 
pošti na naslov lur@ljub-
ljana.si ali pa po telefonu 
na številko 01 306 19 02. 
Za sodelovanje se vam že 
vnaprej zahvaljujemo.

Maša Resinovič,  

RRA LUR

in dela, ter bi tako pripomogli 
k zmanjševanju socialnih in 
drugih razlik. V sklopu ukre-
pa Enake možnosti, je za 
novo finančno obdobje 2007 
– 2013, predvidenih več ak-
tivnosti, kot so zagotavljanje 
rekreacijske infrastrukture za 
osebe s posebnimi potrebami, 
ureditev stanovanjskih razmer 
za različne družbene skupine, 
sodelovanje z delodajalci pri 
vključevanju vseh prebivalcev 
v delovne procese, odprav-
ljanje medvrstniškega nasilja, 
ter vzpostavitev centrov, kjer bi 
povezali vse družbene skupi-
ne in tam nudili storitve, ki jih 
te potrebujejo (izobraževanje, 
portal za socialno varstvo, 
iskanje zaposlitve, nudenje 
raznih oblik pomoči in druge 
aktivnosti).

Maša Resinovič, RRA LUR

V mesecu oktobru so nas razveselili novi Meng-
šani in Mengšanke: Hana Šinko, Pija Šporn, Nika 
Barbara Burnik, Nela Kapić, Amando Beganović, 
Tai in Tia Dittmer, Lana Čerimovič, Ruby Sicherl 
Škrjanc, Urška Vončina, Niri Strmčnik.   

V mesecu novembru so se jim pridružili še: Jaka 
Pajnič, Eva Burgar, Jure Hrženjak, Jan Trdin, Aljaž 
Kokalj Jeretina, Špela Pančur, Maja Hubat, Manca 
Vuga, Lan Samsa.

Enake možnosti –  
prispevek h konkurenčnosti regije

VABILO NA KONSTITUTIVNO SEJO  
OBČINSKEGA SVETA OBČINE MENGEŠ

V sredo, 29. novembra 2006,  
bo ob 18. uri v Gasilskem domu Mengeš,
potekala konstitutivna seja občinskega sveta  

Občine Mengeš.

VABLJENI!
Mag. Tomaž Štebe

Župan

mailto:lur@ljubljana.si
mailto:lur@ljubljana.si
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Evropska mesta, ki se lahko 
pohvalijo z visokim turističnim 
obiskom, gradijo svojo podobo 
na kulturni in drugi ponudbi, ki 
ni vezana na turizem, daje pa 
svojem okolju prepoznaven 
pečat zaradi katerega gosti radi 
prihajajo in se tudi vračajo v do-
ločeno regijo. 

Ljubljanska regija ima kar ne-
kaj primerjalnih prednosti pred 
ostalimi slovenskimi regijami, 
ki pa jih do sedaj nismo znali 
v popolnosti izkoristiti. Po-
gosto preprosto za to, ker je 
zmanjkalo volje za sodelovanje 
ali ker ključni ljudje ne prepo-
znavajo pomena povezovanja 
kulturnega dogajanja in turizma. 
Še posebej živa kultura postaja 
pomemben faktor dinamiziranja 
dogajanja in popestritve stan-
dardne turistične ponudbe. 
Kulture je v Ljubljanski regiji v 
izobilju, je pa vse preveč skon-
centrirana na glavno mesto. Z 
razprišitvijo ponudbe po celi 
regiji, bi le to naredili širše za-
nimivo za tuje goste.

Kultura ni pomembna samo za 
turizem. Zadnja leta v centru 
Ljubljane število prebivalcev 
upada, narašča pa število pre-
bivalcev v primestnih občinah. 
Kulturna ponudba v regiji pa 
še vedno ostaja močno skon-
centrirana na glavno mesto. 
Kultura pomembno prispeva k 

dvigu kvalitete življenja v lokal-
nih okoljih. Pomembna je za 
socializacijo starejših občanov, 
pomembna je za vključevanje 
mladih v različne kreativne 
aktivnosti in s tem spodbujanje 
aktivnega in ustvarjalnega raz-
voja mladih, pomembna je tudi 
za aktivno prebivalstvo.

Zaradi vseh naštetih razlogov, 
se je skupina kulturnih pro-
ducentov, ki delujejo v regiji, 
povezalo in pripravilo projekt 

»Kulturno poletje«, katerega 
ključni cilj je prav širitev bogate 
kulturne ponudbe iz centra na 
celotno regijo. Če bo projekt za-
živel, bo to pomenilo, ne samo 
bogatenje in disperzija kulturne 
ponudbe v regiji, temveč tudi 
krepitev sodelovanja znotraj 
regije, možnost bolj sistematič-
nega vključevanja žive kulture v 
turistično ponudbo in  možnost 
oživljanja starih mestnih jeder in 
kulturnih objektov, ki sedaj vse 
prepogosto samevajo.

Kulturno poletje kot pilotski projekt

Ali zakaj je kultura  
pomembna za razvoj regije?

Če želimo, da bo regija ostala 
konkurenčna, bo potrebno še 
naprej razvijati znanje in kreativ-
nost, prav tu pa brez kulture ne 
gre.  V Evropi se tega vedno bolj 
zavedajo, zato je iz leta v leto po 
evropskih državah vedno več 
projektov, ki podpirajo pove-
zovanje kulturne ustvarjalnosti 
in kreativnosti na eni strani, ter 
podjetništva in turizma na drugi. 
Pri nas je to še v povojih.
Odločitev županov občin Ljub-
ljanske urbane regije, da kulturi 
priznajo pomembno mesto v 
razvoju, je eden izmed korakov 
v pravo smer. Upamo samo, da 
se zgodba ne bo končala samo 
pri besedah.

Igor Brlek za projektno skupino 
» Kulturno poletje«.
direktor Študentske založbe in 
vodja projektne skupine za pro-
jekt »Kulturno poletje«

Informacije
www.rralur.si.
mag. Lorena Korošec, 
RRA LUR, Linhartova 13, 1000, 
Ljubljana, 
tel. 1 306 1905
e mail:
lorena.korosec@ljubljana.si

Turizem tudi v Ljubljanski urbani regiji predstavlja rastoče gospodar-
sko področje. S  prihodom nizkocenovnih letalskih prevoznikov je ta 
panoga v osrednji slovenski regiji dobila nov zagon. Razvoj turizma 
pa zahteva vzporedni razvoj dodatne ponudbe v regiji, saj povprečen 
turist današnjega časa na potovanju pričakuje tudi ustrezno ponud-
bo in dinamično dogajanje, ki ga bo motiviralo, da se na določenem 
kraju zadrži dlje časa.

http://www.rralur.si
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20 let Vrtca Gobice
1960
Organizirano varstvo otrok 
v vzgojno varstveni ustanovi 
se je v Mengšu začelo že leta 
1960, ko je bila v Mengšu 
ustanovljena Stanovanjska 
skupnost. V sklopu te skup-
nosti je začel delovati prvi 
vrtec, urejen v družbeni hiši 
na Kidričevi cesti, ki je sprejel 
preko 40 otrok. Decembra 
1960 ga je obiskovalo 7 
otrok, kasneje pa je njihovo 
število raslo in z leti je bil  
prostor zanje premajhen. 
Prva upravnica je bila Ida 
Trobec, prvi vzgojiteljici pa 
Ksenija Orehek in Tončka 
Maligoj. 

1963
Zaradi premajhnih kapacitet je bila v letu 1963 opremljena še 
ena igralnica v prostorih Kulturnega doma. Sprva se je hrana za 
otroke kuhala v Domu počitka v Mengšu, kasneje pa je samo za 
vrtec kuhala kuharica Kralj Ana na svojem domu, hrano pa so v 
vrtec vozili šolarji.

1965
Vrtec Mengeš se je združil z Vzgojno varstvenim zavodom Dom-
žale. Takrat so začeli z načrti za nov vrtec. Stanovanjska skupnost 
Mengeš se je preoblikovala v Krajevno skupnost. Ravnatelj vrtca 
je bil Radko Radmelič.

1969
Formiral se je gradbeni odbor, ki je vodil dela v novem vrtcu na Zo-
ranini ulici, ki je sprejel 75 otrok. Odprli so ga za občinski praznik. 
Uradno se je v njem začelo delati 20. avgusta 1969. 

1986

Ob otvoritvi vrtca Kurirček (danes vrtec gobica) je vodja enote, ga. 
Marta Sitar zapisala: »Prvi delovni dan v enem najlepših vrtcev. 
Težko sem ga pričakovala, pa se je zares plačalo potrpeti in po-
čakati. Kljub začetnim težavam je bil odprt po planu brez zamude. 
Res je čudovit in tudi okolica v kateri se nahaja je čudovita. Sonce, 
svež zrak in mir – kaj si sploh še moremo več želeti.« Ime je dobil 
po pogumnih kurirčkih, ki so živeli na tem območju. 
1.9.1986, ko je vrtec začel delati, so sprejeli 134 otrok, ki so bili 
vključeni v 2 dojenčkovi in 4 predšolske skupine. V začetku je 
bilo zaposlenih 22 delavk in delavcev, med drugim kurjač, šofer 
– vzdrževalec, medicinska sestra, vodja sanitarno – higienskega 
režima, pedagoški vodja … 

1991
Vodja enote postane ga. Marija Jerina. Ob 5. obletnici vrtca so v 
tednu otroka pripravili tri vesele prireditve: prvi dan – igrajmo se 
slikarje, ogledali so si barvne diapozitive, pripeljali lutko, povedali 
pravljico, igrali harmoniko, zapeli pesmi in se pogreli z dobrim 
čajem. Drugi dan je vrtec obiskal čarovnik, tretjega pa so imeli 
prodajo igrač na stojnici. Vsak je za igrači, ki je ni več potreboval 
prejel srček. 

V vrtcu so organizirali tudi zbiranje igrač in oblačil za begunce iz 
BIH. 
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1992
Objavljeni so prispevki vodje vrtca ga. Marije Jerina o odpiranju 
privatnih vrtcev, zmanjševanju otrok v skupinah itn. Spomladi so 
začeli z beljenjem celotnega vrtca; pobarvali so kovinske dele, 
prebelil lopo na gospodarskem vhodu, uredili vrata na obeh gara-
žah, ponovno namestili zidne ploščice, obnavljali so vrtno ograjo, 
popravljali rolete in urejali zelenico.
4.6. 1992 je Skupščina Občine Domžale sprejela sklep in Vrtec 
Kurirček preimenovala v Vrtec Gobica. V uradnem vestniku je bil 
objavljen 16.6, veljati pa je začel 24.6.1992. 
Vodja enote postane ga. Marija Kavka. Vrtec je sodeloval z raz-
ličnimi društvi v kraju. 

1996
Županoval je glasbenik Janez Per, ki je že v jeseni prisluhnil ob-

čanom ter zagotovil sredstva za preureditev sobe, ki je bila prvotno 
namenjena za »knjižnico«, v novo igralnico. Tako je vrtec lahko 
sprejel novo skupino otrok od 4. do 7. leta. 

1997 
V kuhinji so pripravljali obroke za obe enoti, za enoto v Trzinu, 
Preserjah in Radomljah.

1998
V vrtcu so skupaj z Zavodom za zaposlovanje izvajali projekt javnih 
del, s katerim so zapolnjevali manjkajoče število pomočnic. Od ob-
čine so uspeli dobiti sredstva za igrače za Novo leto in proračunska 
sredstva za prenovo kuhinje v enoti Gobica. 

Vzgojno varstveni zavod Domžale se je preoblikoval v tri samostojne 
zavode, med njimi v Vrtec Mengeš, ki je imel 12 dopoldanskih in 
1 popoldanski oddelek. 

Za ravnateljico vrtca je imenovana ga. Marija Kavka. Pridobili so 
sredstva za ureditev atrija v jaslih, zato je bila lahko tudi ta skupina 
veliko na zraku.

1999
Ravnateljica je večkrat opozorila, da se stara enota Gobica – tla 
cvetijo, na podstrehi pa pušča. Občina je zamenjala talne obloge, 
vrtec pa je sam poskrbel za beljenje, kupil nove stroje za pralnico 
in poskrbel za primerno velik ekran. 

2000 
Ravnateljica ugotavlja, da v Mengeš prihajajo mlade družine in da 
je število otrok vedno večje. Potrebno bo urediti dodatne enote.

2002
Obnovili so dojenčkovo kuhinjo, druga vzdrževalna dela pa pre-
nesli v naslednje leto.

2003
Zamenjali so ploščice v pralnici in kuhinji.

2004
Obnovili so sanitarije v dveh igralnicah, sanitarije za zaposlene, 
ter zunanje sanitarije.

2005
V tem šolskem letu so uredili dodatno igralnico, saj je bilo zavr-
njenih veliko otrok. 

2006 
Zagotovila so se sredstva za obnovo ostalih sanitarij. Ravnateljica 
Marija Kavka odstopi zaradi osebnih razlogov in 1. septembra pri-
čne z delom nova ravnateljica ga. Mojca Novinec Babič.  

Po pregledu Kronike Vrtca Gobica zapisala urednica
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MOJCA NOVINEC BABIČ,  
ravnateljica Vrtca Mengeš

Urednica: Dober dan.
Mojca Novinec Babič: Do-
ber dan.

Urednica: Kot sem že zapisala, 
vam novo delo predstavlja izziv. 
Kako, da ste se odločili ravno 
za Mengeš in naš vrtec?
Mojca Novinec Babič: Želela 
sem nadaljevati svojo poklicno 
pot, imela sem veliko izkušenj 
z vodenjem na različnih po-
dročjih dela v vrtcu. Hkrati pa 
sem se izobraževala, ter poleg 
permanentnega strokovnega 
usposabljanja, zaključila Pe-
dagoško in Filozofsko fakul-
teto. Moje diplomsko delo je 
bilo usmerjeno v načrtovanje 
razvoja vzgojiteljic in njihovih 
pomočnic, njihova znanja, 
sposobnosti, možnosti za iz-
obraževanje… Osnovno vodilo 
diplomske naloge in mojega 
delovanja kot ravnateljice pa 
je, kako prebuditi v ljudeh 
tisto, kar je dobro in to vpeti v 
vrtec kot celoto. V letošnjem 
letu sem zaključila tudi šolo za 
ravnatelje, kjer sem si pridobila 
osnovna znanja o vodenju npr.
področje zakonodaje, vrednot, 
teorije organizacij, vodenja 
konfliktov … Tako je bilo mesto 
ravnateljice nadaljevanje moje 
poklicne poti in vesela sem, 
da sem imela to željo uresničiti 
prav v Mengšu. Tu sem živela 
in nanj me je vezal prijeten 
spomin na naravo in urejeno 
okolico. 

Urednica: Kako ste sedaj, po 
treh mesecih, zadovoljni s so-
delovanjem v vrtcu?
Mojca Novinec Babič: Zelo. 
Najprej bi rada povedala, da 
sem bila prijetno presenečena 

nad podporo  vseh. To je zelo 
dobra perspektiva, da bomo 
lahko uresničili poslanstvo 
vrtca in delali v dobro otrok, 
staršev in celotne skupnosti. 
Sprejel me je g. župan, Tomaž 
Štebe, ga. Marija Kos, za 
podporo bi se zahvalila tudi 
staršem, Občinskemu svetu in 
Svetu zavoda vrtca. Posebej in 
to je ključno, pa sem bila vese-
la podpore in sprejema zapo-
slenih v vrtcu. Kolektiv je zelo 
dober, ustvarjalen, pripravljen 
na delo. Vse to je velika per-
spektiva za kvalitetno delo 
danes in tudi v prihodnje.
Sedaj lahko rečem, da sem se 
tudi že seznanila s stanjem, in 
za popolno sanacijo bo po-
treben določen čas. Skupaj z 
računovodjo in Občino Men-
geš, iščemo najustreznejše 
načine za urejanje finančnega 
stanja vrtca in dokumentacije. 
Želim pa poudariti, da vse kar 
je bilo, ni bilo slabo. Veliko je 
dobrih stvari, na katerih bomo 
lahko gradili. 

Urednica: Omenili ste, da je 
osnovna naloga vrtca delovati 
v dobro otroka, staršev in skup-
nosti. Pa če začneva od zadaj. 
Kakšna je po vašem mnenju 
vloga vrtca v neki skupnosti?
Mojca Novinec Babič: Temelj 
našega dela je odnos, zato 
je dobro, da si vsi vključeni v 
vzgojni proces, prizadevamo  v 
smeri  vzpostavljanja osebnega 
odnosa. Temelji  človekove 
osebnosti se oblikujejo že v 
predšolski dobi, ob tem je po-
membno vzajemno delovanje 
vseh odraslih. Dogajanja v 
družini in družbi se vsakodnev-
no zrcalijo v vedenju otrok. Iz-

Mojca Novinec Babič, 
rojena 11.12.1962  v 
Ljubljani, je svoje otro-
štvo preživela v Ljub-
ljani, kjer je obiskovala 
tudi osnovno in srednjo 
šolo.  Poklic vzgojitelji-
ce v vrtcu jo je prevzel 
ob srečanju z otroško 
pristnostjo in ustvarjal-
nostjo. Dileme, s kate-
rimi se je srečevala  pri 

delu z otroki in starši, ter želja po profesionalni in 
osebni rasti, sta narekovali nadaljnje izobraževa-
nje na Pedagoški in Filozofski  fakulteti. Njeno di-
plomsko delo je bilo osredotočeno na načrtovanje 
razvoja strokovnih delavcev v vrtcu, v ospredju pa 
je bilo vzpostavljanje dialoga med organizacijo in 
posameznikom. Medčloveški odnosi, njihova in-
tenzivnost in raznolikost, so jo vseskozi zanimali, 
zato je bila ena od pobudnic strokovnih srečanj 
staršev, strokovnih delavcev, strokovnjakov in 
vodstvenih delavcev v vrtcu Jelka. Svoja znanja 
o medčloveških odnosih je izpopolnjevala tudi na 
socioterapevtskih taborih društva za prostovoljno 
delo »Odmev«. 

V vrtcu dela že  petindvajset let. Pri svojem delu 
se je srečala z različnimi vlogami, predvsem kot 
vzgojiteljica, pomočnica ravnateljice, vodja in 
izvajalka različnih izkustvenih in izobraževalnih 
delavnic za strokovne delavce in starše. Hkrati je 
tudi mati dveh otrok, kar ji ponuja pogled na vrtec 
kot institucijo z različnih zornih kotov. 

V Mengeš je prišla rada, saj je nekaj časa živela 
v stanovanju na Zavrteh. Spomin na Mengeš kot 
mirno mesto, povezano z naravo in lepo urejeno 
okolico jo je sprejel in vloga nove ravnateljice zanjo 
predstavlja izziv za nova spoznanja in učenje.
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kušnje pri sodelovanju s starši 
mi kažejo, da so starši danes 
vedno bolj negotovi pri vzgoji 
otrok. Vr tec skozi Šolo za 
starše lahko omogoči staršem, 
da prebudijo in razvijajo lastno 
kompetenco. 
 Ena od oblik sodelovanja, ki 
jo bomo še naprej vzdrževali v 
vrtcu, je medgeneracijsko so-
delovanje. Tako za Novo leto 
in 8. marec, obiščemo dom 
starejših občanov v Mengšu 
in za njihove oskrbovance pri-
pravimo nastop. Imamo pa še 
nekaj zanimivih zamisli za sode-
lovanje v prihodnosti, vendar jih 
moramo uskladiti z zaposlenimi 
v domu počitka Mengeš.
Na predlog Sveta staršev smo 
vzpostavili sodelovanje z Zdrav-
stvenim domom. 
Z dr. Vasletom smo se do-
govorili, da pripravi zapis in 
po potrebi predavanje, ki je 
vezano na zdravje oz. bolezni  
predšolskega otroka.
V nadaljevanju želim ohraniti  
tudi sodelovanje med šolo in 
vrtcem.
Kvaliteta Vr tca Mengeš se 
kaže v prenašanju pristnega 
ljudskega izročila v pesmi in 
besedi v odnosu strokovnih 
delavk do okolja, narave pre-
našanja tradicije, npr. same 
kuhajo marmelado, pripravljajo 
zeliščni čaj za otroke, sodeluje-
jo s folklorno skupino, gasilci, 
knjižnico in na ta način je vrtec 
vpet v ta prostor. 
Urednica: Kaj pa vrednote in 
današnja moderna družba? 
Zdi se, da jih je vse manj. 
Kako to vpliva na vrtec in delo 
z otroki?
Mojca Novinec Babič: V mo-
derni družbi ni več tako kot 
je bilo včasih, vloge so bile  v 
preteklosti jasno razdeljene 
– ženska je skrbela za dom in 
družino, moški pa za preživetje 
družine. Danes tudi ženske 
hodimo v službo in vloge so 
razporejene zelo različno. 
Vse so sprejemljive in tako se 
oblikujejo različni vrednostni 
in odnosni sistemi. Odpira se 

vprašanje avtoritete. Kdo v dru-
žini je avtoriteta, ali smo sposo-
bni kot starši svojo avtoriteto 
predati vzgojitelju, učitelju? 
Starševstvo je zelo zahtevna 
naloga v  današnji družbi, ko 
se čas, ki ga otroci preživijo v 
vrtcu podaljšuje, in otroci več 
časa preživijo z vzgojiteljem kot 
z njimi. Žal je to realnost.
In danes je naloga vrtca, da 
se staršem vrne njihova kom-
petenca, samozaupanje. V 
poplavi priročnikov, usmeritev, 
otrokovih pravic, veliko teorij 
o strpnosti in sprejemanju 
drugačnosti, je težko ohraniti 
kompas in občutek, da smo 
dobri starši. To uspe le tistim, ki 
imajo zares trdne temelje. To je 
eden od problemov današnjih 
modernih staršev. 
Problem moderne družbe 
je tudi storilna, potrošniška 
naravnanost. Otrok ne mora 
vseskozi samo sprejemati in 
sprejemati. Pustiti mu moramo 
čas, da to kar je sprejel, tudi 
izživi. Pustiti mu, da uživa na 
travniku ob pogledu na metulja. 
Pomembno je, da ga slišimo, 
kaj nam govori; da ga gledamo 
v oči; da ga naučimo kdaj, kako 
in čemu lahko reče ne. 

Urednica: Rekli ste, da je na-
loga vrtca delati v dobro otroka, 
staršev in celotne skupnosti. 
Povedali ste že, kako lahko 
vrtec sooblikuje širšo skup-
nost. Kako pa lahko pomaga 
staršem?
Mojca Novinec Babič: V 
Ljubljani sem v Vrtcu Jelka so-
delovala pri razvijanju   novejše 
oblike Šole za starše. To so 
pogovorna srečanja z različ-
nimi temami, kjer poskušamo 
skozi dialog izmenjati različna 
mnenja, poglede, ki so vezane 
na vprašanja, s katerimi se 
starši srečujete pri vzgoji otrok. 
Mislim, da je to za starše zelo 
pomembno, saj ugotovijo, 
da se vsi srečujemo z istimi 
problemi in skupaj lahko lažje 
poiščemo rešitve zanje. Danes 
so pogovorna srečanja zelo 

pomembna oblika učeče se 
organizacije, družbe. 
 Pomembno je, da gradimo 
zaupanje roditel -  vzgojitelj. 
Pustiti si moramo čas in na 
pozitivnih izkušnjah zgraditi 
zaupanje. Mislim, da je v vrtcu 
Mengeš veliko takih prilož-
nosti, npr. Kostanjevi dnevi, 
bazar, izleti … 
Odnose s starši gradimo na 
različnih nivojih. V zadnjem 
času smo prejeli kar nekaj 
e-pošte, v katerih nas starši 
sprašujejo in z veseljem jim 
posredujemo vse informacije. 
Za boljšo komunikacijo med 
vodstvom vrtca, strokovnimi 
delavkami in starši, smo uvedli 
tudi t.i. skrinjice z vprašanji, 
pripombami in pohvalami, ki 
jih tedensko pregledujemo. Za-
enkrat so bile vse prazne, saj 
vsi potrebujemo čas, da sprej-
memo spremembe. Lahko pa 
razumemo kot sporočilo, da se 
starši lahko o vsem pogovorijo 
s strokovnimi delavkami in 
vodstvom vrtca.
Po zakonu o financiranju starši 
sodelujejo v Svetu staršev, 
sprejemajo odločitve o nad-
standardnih dejavnostih in 
dajejo predloge k dnevnemu 
programu, predloge za izob-
raževanje staršev … 
 Vsem zaposlenim v vrtcu je 
pomemben dialog. Vsi smo 
soodgovorni za vzgojo otrok, 
tako starši kot zaposleni v 
vrtcu. Pomembno je, da starši 
upoštevajo temeljne okvire 
znotraj vrtca. V vrtcu pa se 
bomo potrudili, da bomo delo-
vali skupaj s starši.

Urednica: Kakšna je torej 
osnovna naloga vrtca, če po-
gledamo samo otroka?
Mojca Novinec Babič: Te-
meljna naloga vrtca je omogo-
čiti otrokom različne socialne 
izkušnje ter mu pomagati, da 
odkrije in razvija svoje danosti. 
Prav zato je v zadnjem času 
vse več heterogenih skupin,  
sestavljenih iz otrok različnih 
starostih. Tako kot starejši 

otroci pomagajo mlajšim, tako 
se sami učijo odgovornosti in 
samostojnosti.
Predšolska vzgoja je izrednega 
pomena, saj se v predšolskem 
obdobju kot sem že navedla, 
oblikujejo temelji človekove 
osebnosti.
Hkrati si kot strokovnjaki v vrtcu  
postavljamo vprašanja  ali otrok 
zares potrebuje toliko igrač, 
kako mu pomagati, da bo znal 
počakati … Vloga vrtca je, da 
nagovarja, opozarja, medtem 
ko je  od staršev odvisno kaj 
bodo s sporočili in nagovori 
naredili. 

Urednica: Kaj pa novosti? Pri-
pravljate še kakšne? Omenili 
ste Šolo za starše, vzgojiteljice 
so omenile dodaten obrok 
sadja. 
Mojca Novinec Babič: Do-
daten obrok  sadja smo dodali, 
ker smo zdrav vrtec in želim, da 
to ni samo na papirju, ampak 
da smo taki tudi v resnici. Po-
sebno v času viroz je zelo po-
memben dodaten sadni obrok, 
s katerim otrok dobi potrebne 
vitamine, pomembno je tudi 
gibanje na prostem. Prav v 
zaprtih prostorih se viroze naj-
hitreje širijo. 
Do konca leta ne načrtujem 
večjih sprememb. Najprej 
želimo ugotoviti kje smo? Ob 
koncu leta pa bomo na osnovi 
spoznanj uvedli potrebne spre-
membe. 
V tem letu se bomo kot vrtec 
obrnili navznoter, delali na 
medsebojnih odnosih, na spo-
znanjih, kaj je za nas pomemb-
no in zakaj smo tukaj. 
Na spremembe, ki jih želim 
uvesti, ne gledam kot na nekaj 
dokončnega, vedno je po-
trebno pustiti malo prostora, 
ugotoviti kaj bi bilo smiselno 
in predvideti možne posledice 
odločitve. Počakajmo, vzemi-
mo si čas. 

Urednica: Hvala za pogovor.
Mojca Novinec Babič: Hvala 
tudi vam. 
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Vodja vrtca Gobica

Mateja Hribar Sicherl 
Leta 1995 sem končala srednjo vzgojiteljsko šolo v Ljub-
ljani in se nato vpisala na Pedagoško fakulteto v Ljubljani, 
smer predšolska vzgoja. 1999 sem uspešno zaključila 
visoki strokovni program in si s tem pridobila naziv diplo-
mirana vzgojiteljica predšolskih otrok. Med študijem sem 
si pridobila tudi potrdilo o izpopolnjevanju strokovne izob-
razbe – program za izpopolnjevanje učiteljic in učiteljev ter 
vzgojiteljic in vzgojiteljev za poučevanje v prvem razredu 
osnovne šole. Sedaj  sem vključena  v Šolo za ravnatelje 
na Brdu.
  
Že med študijem sem ob vsakokratnih počitnicah opravljala delo 
v vrtcu in si ob tem pridobivala izkušnje. V času absolventa sem 
poučevala popoldansko malo šolo v vrtcu Gobica. Po končanem 
študiju sem najprej opravljala delo pomočnice vzgojiteljice, ravno 
tako v skupini male šole v vrtcu Gobica. Za opravljanje pripravni-
štva sem s pomočjo mentorice vodila skupino od štiri do petletnih 
otrok, ki je zahtevala še posebno veliko truda in razumevanja, 
saj je bil v skupini otrok s posebnimi potrebami. Po zaključku 
pripravništva sem uspešno opravila strokovni izpit in sedaj kot 
vzgojiteljica že šesto leto vodim skupine predšolskih otrok.  
V teh letih sem spoznala, da ne glede v kateri starostni skupini 
delam, je delo z otroki razgibano, veselo in ustvarjalno. Nekaj let 
sem  spremljala otroke na zimovanje in letovanje ter na plavalne 
tečaje in tako spoznavala celodnevno preživljanje časa s predšol-
skimi otroki. Za dodatno izobraževanje sodelujem na seminarjih 
stalnega strokovnega izpopolnjevanja za vzgojitelje in vzgojiteljice 
predšolskih otrok. V okviru uvajanja 9-letne OŠ sem sodelovala z 
OŠ Mengeš na pripravah, ki jih je organiziral Zavod RS za šolstvo.  
Kot predsednica že peto leto vodim sestanke Sveta zavoda Vrtca 
Mengeš, kjer sprejemamo odločitvene sklepe za delovanje vrtca. 
Sem tudi organizacijska vodja enote Gobica v Vrtcu Mengeš.  
V prostem času se ukvarjam z gasilstvom, kjer s svojim znanjem 
in izkušnjami pomagam pri učenju mladih gasilcev in sicer s 
preživljanjem ustvarjalno koristnega časa z otroki, kot so likovne 
delavnice v času buč, izdelava voščilnic v prednovoletnem času, 
pustovanje in izdelava pisanic spomladi. V letu 2002 sem v okviru 
Gasilske zveze Slovenije opravila tečaj prve pomoči za bolničar-
ko, sedaj pa vsako leto svoje znanje s tega področja še izpopol-
njujem in se dokazujem na regijskih tekmovanjih po Sloveniji.  
V tem obdobju sem postala tudi občinska mengeška svetnica, za 
kar se imam zahvaliti predvsem našim krajanom Topol, Mengša, 
Dobena in Loke.
 
Moje naloge vodje enote Gobica
Moje naloge so: oblikovanje letnega delovnega načrta enote 
in preverjanje sprotnega izvajanja, razne evalvacije, poročila, 
nadzorovanje delavcev enote, zastopanje in predstavljanje 
enote v skladu s pooblastili, povezovanje enote z okoljem, 
organiziranje nadomeščanja delavk, podpora ravnateljici, 
organiziranje interesnih dejavnosti in drugih oblik dejavnosti 

otrok, vodenje prisotnosti delavcev, zbiranje dokumentacije  v 
zvezi s prisotnostjo delavk, pomoč pri organizaciji izletov in 
večjih projektov na ravni enote, opravljanje drugega dela po 
splošnih aktih zavoda in po navodilih in zadolžitvah ravnateljice.  
                                                                                             
Moje videnje dela v vrtcu
V enoti smo zaposlene delavke, ki se med seboj dopolnjujemo 
in nadgrajujemo. Uspešno sodelujemo in rezultat se vidi pred-
vsem na naših otrocih, ko se predstavljamo na raznih prireditvah 
in pri vsakodnevnem preživljanju časa v vrtcu. Otroci radi pri-
hajajo v vrtec, kar pomeni, da je naše delo dobro opravljeno, 
saj si vsako leto zadamo cilj, da se otroci pri nas počutijo 
varne, zadovoljne in da kvalitetno preživijo čas. Vzgojiteljice 
in pomočnice vzgojiteljic se trudimo in izvajamo dejavnosti, ki 
so bistvene za otrokov razvoj in pripravo na šolo. V  vrtcu se 
prepletajo vsa področja dejavnosti, od matematike, narave, 
družbe, gibanja, umetnosti in jezika. S prepletanjem teh po-
dročij, se z otroki srečujemo vsak dan in tako je vsak dan prav 
poseben. Predvsem se trudimo, da otroci preživijo čim več časa 
na prostem, kot je na sprehodih, krajših izletih pri starejših sku-
pinah, pohodih na bližnjo Mengeško kočo in igrah na igrišču.  
Ravno sedaj se približuje čas posebnega veselja, čas 
prazničnih dni, ki se predstavljajo in praznujejo tudi 
v naši vr tčevski hiši. Najbrž nas bo obiskal kakšen de-
cembrski mož in nam še dodatno popestril dopoldan. 
Skupaj se bomo še naprej trudili, da si bodo otroci čas  v vrt-
cu  zapomnili po dobrih stvareh, po prijetnih trenutkih, ki so jih 
preživeli z nami. Predvsem si želimo, da bo v prihodnosti postalo 
naše delo še bolj cenjeno, saj je predšolsko obdobje zelo po-
membno za otrokov optimalen razvoj, naše naloge k izpolnjevanju 
tega cilja pa vsakodnevno izvajamo na čim bolj kakovosten in 
raznolik  način.

 

Dipl.vzg.Mateja Hribar Sicherl

Vodja vrtca Sonček

Terezija Steiner
Terezija Steiner, rojena 21.12.1965 v Ljubljani, je svoje 
otroštvo in mladost preživela v Mengšu. Skupaj z možem 
sta si ustvarila družino v Domžalah. Ima tri otroke. V vrtcu 
dela že 22 let. To delo opravlja iz srca in z ljubeznijo. 

Vodja vrtca Sonček sem postala po prihodu nove ravnateljice. 
Nov duh, ki naj bi skupaj z novo ravnateljico zavel tudi v enoti 
Sonček, bo nadaljevanje zastavljene usmeritve Sončkovih stro-
kovnih delavk. 
Moderen vrtec
Sončkove smo ponosne na naš vrtec, ki je nov, moderen in 
nam vsem omogoča zares kvalitetno delo z našimi najmlajšimi. 
Vendar se hkrati zavedamo, da je prav v modernih zgradbah 
težko oblikovati dušo, v njih prepoznati življenje. Že na začetku 
leta smo se odločile, da bomo kot sonce delale od znotraj, na 
povezovanju, prijateljstvu, pozornosti, nežnosti, zanimanju drug 
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za drugega … Le tako bo lahko v našem vrtcu vseskozi sijalo 
sonce. Tako bomo skupaj z otroci tej zgradbi dodale poseben 
pečat in da se bodo naši otroci tudi v prihodnje radi spominjali 
svojega otroštva, ki so ga skupaj z nami preživeli v vrtcu. 
Naloga vzgojiteljice predšolskih otrok
Moja naloga, vzgojiteljica predšolskih otrok, je zame zelo po-
sebna in pomembna, zato hočem tudi kot vodja enote še naprej  
kvalitetno delati z otroki in jim nuditi to kar potrebujejo, toplino, 
ljubezen, občutek varnosti, pozornost … Za uskladitev obeh 
nalog je potrebno veliko dobre volje in energije. Pri naših naj-
mlajših je potrebno še naprej ohraniti pozitiven odnos do vrtca, 
da bodo radi hodili k nam. Seveda je tu zelo pomembna tudi 
vloga staršev. Nekatere je včasih strah, kaj delamo z njihovimi 
otroki; podzavestno se bojijo vloge, ki jo ima vrtec pri vzgoji 
njihovih otrok. Sončkove smo, vsaj večina, tudi same mame in 
dajemo prednost družini. To je osnovna enota družbe, vrtec je 
zgolj v pomoč, zato delujemo skupaj in v dogovoru s starši. Po-
govarjanje, poznavanje otroka in njegovih navad, je za nas zelo 
pomembno, saj se mu bomo tako lažje približali in mu ponudil 
varnost, ki jo potrebuje. 
Sončkove
Vseskozi poudarjam Sončkove, a želim naše ideje in prizade-
vanja tudi pojasniti. Ponosne smo na naše ime, ki nas večkrat 
spomni, da je potrebno iskati lepe stvari, da je najprej potrebno 
videti dobro. Vsi smo posebni, življenje nas je označilo z vzgojo, 
časom v katerem smo in živimo, z ljudmi s katerimi smo se in se 
družimo… Prav zato Sončkove mislimo, da mora človek gledati 

S skupinama Čebelice in Me-
tulji smo se v začetku oktobra 
odpeljali na izlet v gojeni sa-
dovnjak na Brdu pri Lukovici.

Otroci so se vsi veseli usedli na 
avtobus, ki nas je odpeljal na 
Brdo. Tam nas je že prijazno 
pričakal gospod Roman Mavec. 
Najprej je otrokom ponudil ja-
bolka, da so z vidom, okusom in 
tipom zaznali dobroto narave.
Sprehajali smo se po sadov-
njaku in si ogledovali sadni 
nasad. Gospod Roman nam je 
predstavil poklic sadjarja in nam 
povedal veliko zanimivih stvari o 
pravilnem sadjarjenju. Opazova-
li smo obiralke jabolk, kako se 
pravilno obirajo jabolka in kako 
jih razvrščajo po velikosti. Spo-
znali smo tudi, kako v sadovnja-
ku skrbijo za čim bolj naraven 
način pridelovanja jabolk.
V sadovnjaku imajo kar nekaj 
ptičjih valilnic, saj ptice unič-

s srcem. Naše vodilo je stavek Malega princa: »Bistvo ostaja 
očem skrito.« Če se potrudimo in gradimo odnose že vzgojite-
ljice med sabo, se ta toplina in pozitivno vzdušje pozna tudi pri 
otrocih v skupini. 
Sončkove smo se odločile, da bomo dale prednost odnosom.
Današnji tempo življenja
Hiter tempo življenja in razvoja vpliva na naše odnose. Predvsem 
jih je manj in so veliko bolj površni. To želim spremeniti in otrokom 
pokazati, da kvaliteta življenja ni v hitrosti, temveč v odnosih. Pri 
teh se je potrebno včasih tudi ustaviti in pogledati vas, v otroka 
in mu pomagati. Seveda je to lažje, če je sodelovanje med 
otrokom in vzgojiteljem pozitivno in v obliki zaupanja. Tako tudi 
starši lažje zaupajo informacijam o otroku, kaj ga osrečuje, kaj 
je zanj pomembno ter kakšen pristop je potreben, če je otrok 
slabe volje, nerazpoložen. Naše in moje osnovno vodilo bo še 
naprej ostala dobra volja otrok in želja, da bo v našem vrtcu 
vedno sijalo sonce.  
Priznanje predšolskim vzgojiteljicam
Vsi zgoraj opisani prijemi in pogledi so plod 22 letnega dela v 
vrtcu. Pri tem mi največ pomenijo prav otroci in njihove izjave. 
V zadnjem tednu sem se srečala z enim izmed »svojih« otrok, 
ki mi je v pogovoru tako mimo grede izjavil: »Veš, Zinka, saj mi 
v vrtcu sploh ni bilo tako všeč. Zaradi tebe sem rada hodila v 
vrtec, ker si bila vedno tako prijazna, dobra in pozorna do nas.«  
Take izjave nam dajejo priznanje, da so naši pogledi pravi in da 
je naše delo zares posebno in pomembno. 

Terezija Steiner, dipl. vzgojiteljica

Obisk sadovnjaka na Brdu pri Lukovici
ujejo škodljivce. Za ptice skrbijo 
tudi tako, da imajo posajenih 
veliko sončnic in divjih jablan. 
Divjih jabolk ne obirajo ker se 
pozimi ptice z njimi sladkajo, za 
ljudi pa so tako in tako majhna 
in neokusna.

Na koncu smo se ustavili pri 
ribniku, ki je poln rib, račk in 
racmanov.
Pri izhodu smo se še slikali in 
zahvalili sadjarju za prijetno 
druženje. Z otroki smo se pol-
ni vtisov odpeljali nazaj v vrtec 

in ves mesec preko različnih 
pristopov spoznavali sadje-sa-
dovnjak. Risali smo sadovnjak, 
oblikovali jabolka iz papirja, 
kuhali kompot, naučili smo se 
deklamacijo Jabolko, pesmico 
o hruški, spoznali nove zgodbi-
ce o sadju in v igralnici pripravili 
pravo sadno tržnico.
Mojca Slapar in Marta Sitar 

(vrtec Gobica)
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NAJINA OBLETNICA

Praznovanje 20-letnice vrtca 
GOBICA je bila tudi moja ob-
letnica. Bila je izziv, da sem 
se oglasila. Ne nostalgija, saj 
sem po naravi optimistka in 
ne žalujem za preteklostjo, 
pač pa uživam v sedanjosti.

A 20 let je kar dolga doba. 
Sama zgradba vrtca se je po-
starala in kar klicala k nujnim 
vzdrževalnim delom, saj so 
botri v preteklih letih nanjo 
kar malo pozabili. Zaposlene 
vzgojiteljice smo sicer redno 
skrbele za lepotne operacije 
v notranjosti.

Otroci ostajajo enaki – živah-
ni, željni ustvarjanja, učenja 
ter naše nežnosti.

Tudi starši se ne spreminjajo 
– morda jim zdaj malo več 
pomeni ne le fizično ugodje 
otroka, pač pa tudi intelektu-
alno učenje v vrtcu.

In jaz?

Nimam občutka, da sem 
tu že dolgo, četudi sem. V 
službi še vedno največkrat 
uživam, čeprav se že pozna, 
da mi je mir doma zelo ljub. S 
sodelavko Mojco odlično so-
delujeva, imava številne ideje 
in veliko jih, tudi s pomočjo 
staršev, uspešno izpeljeva. 
Vzdušje je prijetno, saj se 
drživa načela, da je najbolj 
izgubljen tisti dan, ko se nis-
mo smejali. In otroci se zelo 
radi smejijo!

Na vreme sicer ne morem 
vplivati. Preživela sem že 
močnejše ujme, kakšen 
orkan; sicer pa to jesen son-
ce prijetno sije in vetrič pihlja 
zelo nežno. Pogled v nebo 
kaže, da bo vreme ustaljeno 
– v zadovoljstvo otrok, star-
šev in zaposlenih.

Petra Žerovnik Mandič

vzgojiteljica v vrtcu GOBICA

20 let Vrtca Gobica
Vrtec Gobica je za 20. rojstni dan pripravil razstavo starih igrač z naslovom »V naročju časa«. Otroci so še 
posebej presenetili s predstavo v Kulturnem domu, ki je poudarila kulturno dediščino. Starejše skupine 
so zaplesale, zapele slovenske ljudske pesmi in izštevanke. Najmlajši otroci v jaslih pa so se predstavili 
s kratkim filmom. In kaj se je še zgodilo? Dvorano so napolnil starši in otroci so jih med nastopom veselo 
pozdravljali. Po nastopu so se odpravili še na ogled razstave starih igrač v vrtcu Gobica. 

urednica 
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Gospa Jerica Stopar, 
zavedam se, da je za-
hvala za umrlim po-
membno in čustveno 
sporočilo in se opra-
vičujem, da sem vas 
užalila z objavo zahval v 
volilni številki. Ocenila 
sem, da zaradi časovne 
zamude, kar tri tedne, 
objavimo zahvale tako v 
volilni kot kasneje v vse-
binski številki oktobra. 
Objavo bomo zaradi 
napake ponovili tudi v 
tej številki. Hvala za ra-
zumevanje. Urednica 

Pismo 
urednici
Prejeli smo glasilo 
Mengšan – vol i lna 
številka – Drugi krog. 
Lepa naslovnica in po-
membna vsebina. Hva-
la za poročanje, ker 
nas volivce podatki o 
izidu volitev, kako smo 
volili zanimajo. 

Vendar,  spoštovana 
urednica gospodična 
Tina Železnik, to pismo 
vam namenjam čisto iz 
drugih razlogov. Objave 
oz. zahvale žalujočih 
za umrlimi sorodniki so 
morale čakati kar nekaj 
časa. To je sprejemljivo 
ker redne številke glas-
nika v oktobru ni bilo. 
Lahko pa bi z objavami 
počakali še nekaj dni do 
naslednje redne izdaje 
glasila Mengšan. Moje 
mnenje, da so zahvale 
za umrlimi spoštljivo in 
čustveno sporočilo in ne 
sodijo v volilni glasnik. 
Tokrat je kar je, v bodo-
če pa upam,da  boste 
upoštevali spoštovanje 
do žalujočih in presodili 
kam, kdaj in kako ob-
javiti takšna ali podobna 
obvestila.

Tudi pri prepisovanju in 
popravljanju besedila, 
se je vrinila napaka pri 
zahvali po pokojnem Šte-
fanu Vesu; napisali ste 
pri dr. Alojzij S. Snoj črko  
»s«  z malo (črka S. nosi 
ime Slavko).          
S spoštovanjem.

Jerica Stopar

Zahvala
Sredi poletja smo se 
selili v novo stanovanje. 
Ker nam je v prejšnjem 
ostalo 500l kurilnega 
olja, ki nam pomeni 
kar nekaj sredstev za 
preživetje, smo olje že-
leli prodati sedanjemu 
najemodajalcu, ki ga je 
bil pripravljen odkupiti. 
Zataknilo se je pri pre-
vozu in prečrpavanju. 
Z župnijsko Karitas in 
mengeškimi gasilci 
smo našli rešitev in 
akcija je stekla. Gasilci 
so žrtvovali svoje pro-
ste ure in nam brez-
plačno pretočili olje v 
sode, ter prepeljali na 
novo lokacijo.
Karitasu, vsem gasil-
cem in g. Tomažu Žar-
giju, se iz srca zahva-
ljujemo za pomoč.
Bog vam poplačaj. 
Hvaležna družina Da-
wood.

Veliko želja, zavisti, pa še marsi-
česa je bilo in še bo izrečenega 
v ponudbah za izvolitev presvi-
tlega župana v drugem krogu. 
Le nepomembno hvalisanje in 
samohvala nas volivce kar pre-
več poživlja in zabava. 

Občina bo pričela delati s polno 
paro in izpolnjevati obljube, ki 
jih kot zadnja nudita vrla žu-
panska bojevnika. Uvodniki v 
našem glasilu bodo stvarnejši. 
Fantazija se bo umaknila resnim 
vsebinam, v skrbi za dobro nas 
občanov, saj bo skrb za našo 
osveščenost prvotnega pome-
na. Ali ne?
Dveh stvari pa ni razmišljal nihče 
od županskih kandidatov. Žal 
je prevladovala le strast postati 
prvi v občini. Kot občan pred-
lagam skorajšnjo rešitev teh 
problemov. 

1. TRGOVINSKI LOKAL v ob-
činski hiši
Skrajni čas je, da se je trgovina, 
ki je prodajala drugorazredno 
robo, izselila. Docela neokusno 
pobarvane izložbe so v celoti 
kazile občinsko stavbo. Pra-
zen lokal je najbolj primeren 
za KNJIŽNICO MENGEŠ, ki 
mora postati kulturno središče 
občine. 
Dolžnost župana in občinskega 
sveta je tudi skrb za kulturne 
dobrine. O tej zadevi sem svoje 
mnenje široko obrazložil z mojim 
pismom, ki sem ga posredoval 
ob Dnevu knjige 23.4.04, na 
vse naslove političnih strank in 
občino. Prav vesel in presene-
čen bom, če bom kdaj izvedel, 
ali so občinski svet in politiki 
kdaj o tem razpravljali in kakšen 
je bil rezultat razprave. Spis je 
bil tudi istega leta objavljen v 

majski številki Mengšana. 
V Domžalah so medtem odrli 
zelo bohotne prostore knjiž-
nice, pri nas pa modrujemo o 
najemnini? Več kot najemnino 
bi lahko pridobili z lastnim ser-
visiranjem občinskih objektov. 
Moja trditev ni iz trte izvita in bi jo 
lahko dokazal, če bi dobil nekaj 
podatkov iz občinskih virov.

2. Gostinski lokal TRDINOVA 
KLET
Žalostno je, da se ne more 
že dolgo, dolgo časa urediti 
lokal, ki bi moral biti Mengšu v 
ponos. In še enkrat žalostno in 
sramotno, da neurejen in zaprt 
lokal nosi ime po pripovedniku 
Janezu Trdini, našemu rojaku.
Nikoli več ne bo najemnika, ki 
bi bil pripravljen za letno najem-
nino plačati 2 milijona tolarjev. 
Kdorkoli že tako razmišlja, ne 
pozna težav in vseh mogočih 
prizadevanj, ki so nujni za po-
novno pridobitev gostov v lokal, 
ki je velikokrat menjal gostinca. 
Občinska strokovna služba, 
župan in občinski svet so v ce-
loti pripomogli k neurejenemu 
stanju.
Lokal bo lahko uspešen samo 
s korenito spremembo pogojev 
stroškov najema. Ti pa so:
- prodaja lokala zaseb-
nemu gostincu
- brezplačni najem spo-
sobnemu gostincu ob urejanju 
rednega vzdrževanja in plačilu 
fiksnih stroškov Želimo in ho-
čemo imeti RESTAVRACIJO 
(lahko v kombinaciji s kavarno), 
saj ima ustrezne prostore, ob-
čina pa mora zadevo urediti.

Lužar Stane 

in skupina občanov 

KROGCI V KROGU
Občinski svet je že v polni sestavi, ko zapisu-
jem nekaj misli o dokončnih Občinskih volit-
vah. Izvoljeni so ljudje, ki se zavedajo polne od-
govornosti in bodo s svojim razumom bistveno 
doprinesli k uspešnosti naše občine. 



 Mengšan - november 200614

DOGODKI

AKTIVNA  
GASILSKA MLADINA
Mesec oktober  je mesec požarne varnosti, to 
je čas, ki ga gasilci izkoristimo za preventivno 
ozaveščanje občanov o požarni varnosti in ukrepih, 
ki so potrebni, da do nezgod, pri katerih bi bili 
potrebni ukrepi gasilcev, sploh ne pride. 

Da bi bili pri svojem poslanstvu čim bolj uspešni, organiziramo 
različne oblike dejavnosti, prav tako pa se radi  odzovemo na 
vsako povabilo, kjer lahko predstavimo naše delo. In ena od 
pomembnejših nalog ob takšnih predstavitvah so vsekakor 
dejavnosti, v katere vključujemo mladino, pa naj bo to v okvirih 
gasilske tematike, ali pa v različnih oblikah delavnic. 

Tako smo bili v oktobru zelo dejavni in se odzvali na povabilo OŠ 
Mengeš na druženje učencev pod nazivom “Jesenski piknik”, 
v katerem šola pripravi predstavitev različnih poklicnih dejavnosti, 
organizira izvedbo delavnic in različnih športnih iger. V predstavitev  
se vključimo tudi gasilci s prikazom gasilsko reševalne tehnike, 
kjer so lahko letos mladi preizkusili svojo spretnost pri vezanju 
gasilskih vozlov, zbijanju tarče s pomočjo vedrovke, gašenju iz 
gasilskega vozila, še posebej pa je bil zanimiv praktični prikaz 
reševanja s pomočjo vrvne tehnike, kjer so se mladi želeli popeljati 
z reševalno napravo

10.10. 2006 - Jesenski piknik

Vsako leto v mesecu oktobru za vso gasilsko mladino v Gasilski 
zvezi Mengeš, organiziramo strokovno ekskurzijo, ki je bila 
tokrat namenjena spoznavanju zgodovine rudnika živega srebra 
v Idriji. Ogledali smo si muzejski Antonijev rov, razstavljene 
eksponate strojne opreme za delo v rudniku, glavni cilj pa je 
bil obisk pri idrijskih gasilcih, ki so nam prijazno predstavili 
svoje delo in področje katerega pokrivajo. Še najbolj zanimiva  
je bila gasilska tehnika, ki jo je nekoliko več, kot jo lahko vidijo 

mladi v naših orodiščih, saj je PGD Idrija enota širšega pomena, 
kar pomeni, da poleg gašenja in reševanja izvaja tudi naloge 
tehničnega reševanja ob prometnih nesrečah in nesrečah z 
nevarnimi snovmi.

21.10. 2006 - Ekskurzija mladine GZ Mengeš

Pred vhodom v Antonijev rov

Ogled gasilskih vozil

Mladi preizkušajo svojo spretnost  

Na reševalni žičnici je bilo najbolj zanimivo
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Mladi so se preizkusili tudi v gasilskem in splošnem znanju na Kvizu 
gasilske mladine GZ Mengeš v Topolah, kjer je sodelovalo 9 ekip 
iz PGD Mengeš, Loka in Topole, v posameznih kategorijah pa so 
bili doseženi naslednji rezultati:

Mlajše pionirke in pionirji:   Starejše pionirke in pionirji: 
1. PGD Topole III     1. PGD Topole 
2. PGD Mengeš     2. PGD Loka 
3. PGD Loka II     3. PGD Mengeš 
4. PGD Topole I  
5. PGD Topole II  
6. PGD Loka I 

24.10.2006 - Kviz mladine GZ Mengeš-podelitev medalj
 

Kategorija mlajših pionirjev

Kategorija starejših pionirjev
       
Prvi dve ekipi iz vsake kategorije sta se uvrstili na Kviz regije 
Ljubljana III, ki je potekal na Križu, kjer je bila konkurenca seveda 
močnejša, vendar so se naši mladi udeleženci enakovredno 
kosali z ostalimi ekipami in dosegli lep uspeh, saj se je v kategoriji 
mlajših pionirjev, ekipa iz Topol uvrstila na odlično 2. mesto in s 

tem izpolnila pogoj za udeležbo na državnem kvizu, ki bo konec 
meseca novembra v Dravogradu.

27. 10. 2006 - Kviz regije Ljubljana III

Rado Kosec, Gabi Aleš in Miha Špruk bodo  zastopali
GZ Mengeš v Dravogradu

Za sprostitev po napornih tekmovanjih je kot nalašč čas ob 
koncu meseca oktobra, ko se približuje noč čarovnic. Takrat se 
v gasilskem domu v Topolah zbere topolska mladina in njihovi 
mentorji, na pomoč pa priskočijo tudi starši in iz buč pričnejo 
nastajati najrazličnejši strahovi. Letošnja delavnica je bila po številu 
udeležencev rekordna in izdelanih je bilo preko 100 strahov. Vsak 
ustvarjalec si je pripravil bučo za domov, po eno pa je izdelal za 
postavitev po vaških ulicah. In začuda, letos so bili strahci tako 
učinkoviti, da jih objestneži ponoči niso razbijali, pa tudi ukradenih 
ni bilo veliko. Najbrž zato, ker smo imeli v delavnici tudi čisto pravo 
čarovnico, ki je bedela nad izdelki.

28.10.2006 - Izdelovanje strahov iz buč

Ustvarjalci strahov pri svojem delu

http://www.pgd-topole.si/galerija/thumbnails.php?album=280
http://www.pgd-topole.si/galerija/thumbnails.php?album=285
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Maskota ustvarjalne delavnice

Mladi zelo radi sodelujejo pri praktičnih prikazih, tako je bilo tudi 
na “Dnevu odprtih vrat” v PGD Topole, ki je potekal v sklopu 
meseca požarne varnosti. Glavna tema srečanja je bila seveda 
predstavitev več vrst gasilnikov, za mlade in starešje obiskovalce 
pa so bili še posebej zanimivi prikazi eksplozije plinske kartuše in 
doze spreya, še posebej prikaz maščobne eksplozije. Obiskovalci 
so lahko praktično preizkusili gašenje z gasilnikom na prah, pri 
tem so mladi neustrašno in uspešno pokazali, da jim gašenje ne 
dela težav.

27.10.2006 - Dan odprtih vrat v PGD Topole

Učinek maščobne eksplozije

Mladi pri praktičnem gašenju

Že v mesecu novembru je sledila še otvoritev razstave na 
temo meseca požarne varnosti “Gasilnik v vsako vozilo in 
gospodinjstvo” s podelitvijo simboličnih nagrad najboljšim mladim 
ustvarjalcem, ki so v oktobru sodelovali v likovnem in literarnem 
natečaju. To je najbolj razširjena oblika sodelovanja z mladimi, ki 
je postala tradicionalna in v katerem sodelujejo učenke in učenci 
od 2. do 4. razreda devetletke. Udeležba na letošnjem natečaju je 
bila rekordna, pa tudi kvaliteta je iz leta v leto boljša, kar je zasluga 
šolskih pedagogov, ki usmerjajo mlade ustvarjalce pri sodelovanju v 
natečaju. Tako je imel naš dolgoletni zunanji sodelavec, akademski 
slikar Vinko Železnikar, ki se vedno rad odzove našemu vabilu,  
kar težko nalogo pri izbiranju najboljših izdelkov, katerih končno 
število je bilo 86.

Razstava je bila postavljena v avli Kulturnega doma Mengeš, kjer 
so si jo lahko ogledali otroci iz obeh vrtcev in vsi obiskovalci v 
času, ko je bil hram kulture odprt. Največ obiska je bilo seveda 
na dan podelitve simboličnih nagrad, ko so se v predverju zbrali 
mladi ustvarjalci, ki so svoje stvaritve razkazali staršem in učiteljem. 
Sledila je še podelitev nagrad v dvorani in prav vsak udeleženec 
natečaja je bil nagrajen z burnim aplavzom, ki jim pomeni 
vzpodbudo za nadaljne delo, pa ne samo mladim, ampak tudi 
nam, ki si želimo v organizirane dejavnosti vključiti čimveč mladih 
in jih na ustvarjalni način animirati za čim bolj pogosto sodelovanje 
v gasilski organizaciji, v kateri bodo lahko nekoč tudi sami aktivno 
sodelovali in pomagali v našem humanitarnem poslanstvu.
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MAŠA  
ZA POKOJNE 

GASILCE
V cerkvi Sv. Primoža in Felici-
jana v Loki pri Mengšu smo v 
soboto, 21.10.2006, sodelo-
vali pri pripravi maše za po-
kojne gasilce, na katero smo 
povabili sovaščane in gasilce 
ostalih prostovoljnih gasilskih 
društev v GZ Mengeš. Mašo je 
daroval gospod župnik, Matej 
Zevnik. 

 V ta namen je bil ustanovljen pev-
ski zbor v sestavi loških deklet in 
fantov, ki  so povečini tudi člani 
PGD Loka,  glasbeno spremlja-
vo pa je prispeval organist Franc 
Banko iz Trzina. Za zaključek so 
že tradicionalno poskrbele loške 
gospodinje, ki so z domačim pe-
civom še enkrat dokazale svoje 
kvalitete.

Jože Brojan

8.11. 2006 - Zaključek natečaja meseca požarne varnosti

Ogled razstave  

Podelitev nagrad

Ob koncu še zahvala vsem, ki nam pri našem delu pomagate, 
sodelujete, dajete predloge in nas spodbujate, saj s tem izrekate 
podporo našemu delu, ki ga bomo tudi v bodoče skušali izvajati v 
zadovoljstvo vseh sodelujočih.

Več o dogodkih si lahko preberete na forumu www.pgd-topo-
le.si, kjer so na ogled tudi posamezni albumi fotografij.

Janez Koncilija

http://www.pgd-topole.si
http://www.pgd-topole.si
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Pridobitve in delo na  
področju investicij v letu 2006
Tretji mandat občine Mengeš ali dvanajsti 
proračun smo zaključili s pomembnimi inve-
sticijami. Nekaj je bilo začetih ali končanih 
lani. Nekatere smo proslavili s skromnimi sve-
čanostmi. Pregled je v tabeli. Datumi otvoritev 
so navedeni. Prilagam nekaj slik z otvoritev.

Vsaka investicija v občini je pomembna in težko pričakovana. Celo-
vito je bilo zgrajenih 2300 m cest oz. ulic.

Leta 2007 bo potrebno - na osnovi že podpisanih pogodb - do-
končati še Glasbilarsko ulico in drugi odsek Slovenske ceste - od 
Trubarjeve do Trdinovega trga (okoli 350 m). S tem bo Slovenska 
cesta od Kersnikove ulice do centra TUŠ v celoti in temeljito ob-
novljena.

Aktivirati je potrebno drugo globinsko vrtino z izvirsko vodo iz 
dolomitnih kamenin, ki z vmesnimi glinenimi plastmi zagotavljajo 
ločitev od vplivov s površja in podtalnih voda.

Elektro Ljubljana je v teh dneh s strani vlade RS dobil potrjen loka-
cijski načrt za novo RTP (razdelilno transformatorsko postajo) ob 
tovarni Lek, ki bo omogočila kakovostno in zanesljivo napajanje 
mesta Mengeš.

V tem mandatu smo do tovarne Filc vgradili tudi energetske kabel-
ske kanalizacije za namestitev kablov v cestnem telesu.

Najpomembnejša investicija, po mojem osebnem mnenju, pa je 
bila (sicer težko dosežena) partnerska izgradnja, ali bolje rečeno, 
sofinanciranje izgradnje kanalizacijskega kolektorja z občino 
Komenda, ki v polovičnem deležu financira izgradnjo na območju 
občine Mengeš. Namera, za katero si prizadevam že štiri leta, je 
speljati vse odpadne vode iz porečja Pšate na centralno čistilno 
napravo v Študi pri Domžalah. Pšata Studenec je vizija, ki se je s 
tem začela uresničevati.

V pogodbi z občino Komenda je tudi zelo pomembno določilo o 
podobnem partnerstvu pri povezovanju s kamniškim vodooskrbnim 
sistemom, in pri gradnji primarnih vodovodov, ki so namenjeni tudi 
občini Mengeš (in Vodice) na območju občine Komenda. Zgradili 
smo 1980 m sodobnega kolektorja.

Potrebna je še izgradnja kolektorja na Prešernovi cesti, Glavnem 
trgu in v Šolski ulici, seveda ob hkratni in celoviti vgradnji komu-
nalnih naprav.

Glede bodoče obvoznice, za katero imamo zagotovila o gradbenem 
dovoljenju jeseni 2007, smo močno pospešili obnove državnih 
cest v mestu Mengeš, to je tistih odsekov, ki so najbolj kritični oz. 
neurejeni. Žal je ob temeljiti obnovi in hkratni vgradnji vseh komu-
nalnih naprav nujno potrebna popolna zapora prometa. Vgradnja 
kanalizacije ne dovoljuje polovičnih zapor in težkega tovornega 

prometa. Mengeš se je ponovno pokazal kot pomembno pro-
metno vozlišče. Bilo je veliko težav zaradi preusmeritve prometa 
in obvoznih poti. Ne glede na to, pa so največ težav povzročali 
nedisciplinirani vozniki, še posebej s tovornimi vozili. In nuja po 
čimprejšnji izgradnji obvoznice se je znova pokazala.

Marsikdo me sprašuje, zakaj sem se pred volitvami vseeno odločil 
za mnoge občane motečo investicijo in zakaj popolna zapora dr-
žavne ceste. Dela bi lahko prestavili v naslednje leto, še posebej 
ker je imel izvajalec velike težave pri pridobivanju zapor prometa 
na državnih cestah - še posebej na Kamniški in na Slovenski. 
Gradnja slednje tik pred volitvami, ki so bile letos mesec dni prej 
kot leta 2002, je pomenila lahko nejevoljo, za katero je itak »kriv« 
vedno župan. Kljub razmišljanju o teh okoliščinah sem menil, da je 
pomembneje čimprej realizirati finančno pokrite investicije. Vsako 
zgubljeno proračunsko leto in neporabljena sredstva bi pomenila 
zamik izgradnje obvoznice. Veliko mojega osebnega angažmaja 
je bilo potrebno za pridobitev soglasja za zapore, prav tako pa 
tudi pri pripravi elaborata zapore in pri reševanju zadev iz projekta 
in pri izvedbi.

Samo ob popolni zapori ceste (seveda ob »podpori« izredno 
ugodnega vremena) bomo tako zahtevno rekonstrukciji dokončali 
v sorazmerno kratkem času. Posebej je potrebno poudariti, da če 
se dela ne bi lotili letos, bi se vse skupaj pomaknilo za eno leto v 
prihodnost, vse obnove državnih cest pa celo v leto 2009, s tem 
bi ogrozili realno pripravljen plan izgradnje obvoznice v letu 2008. 
Če je to res kakorkoli vplivalo na volilni rezultat, naj bo, če bo občini 
Mengeš sedaj uspelo v letu 2007 končati obnove državnih cest 
- do izgradnje obvoznice v letu 2008.

V tem letu sem Ministrstvu za promet večkrat predlagal, da bi spre-
menili prakso sofinanciranja obnov državnih cest v primerih, ko 
bodo te nadomeščene z drugimi. Tako bi se npr. najprej zgradila 
obvoznica. Po njeni izgradnji bi se začele obnove mestnih cest 
brez težav preusmerjanja tranzitnega prometa in obvozov oz. po-
polnih zapor.
 
Kot poslanec v Državnem zboru v maksimalni možni meri lobiram 
za finančna sredstva za obnovo državnih cest v mestu Mengeš in 
za obvoznico Mengeš. Celovito je potrebno obnoviti še Gorenj-
sko, Prešernovo in Glavni trg z delom Slovenske (do Kersnikove). 
Ob drugih investicijah (zahodno cesto - obvoznico v Pristavo, OŠ 
Mengeš četrti, zadnji del statičnega utrjevanja, parkirišča OŠ, 
športna dvorana, idr.).

Dovolite mi, da se na tem mestu zahvalim celotni občinski upravi in 
še posebej g. Urbancu, ki je bil najbolj obremenjen in pomemben 
sodelavec pri večini investicij.
S sodelavci Kavčičem, Dolinškom in Špenkom smo si v stalnem 
timskem sodelovanju prizadevali delo opraviti dobro in v skladu z 
začrtanimi plani.
Za slabe trenutke in včasih tudi nepotrebne napetosti, se so-
delavcem opravičujem. Poskušal sem pomagati, biti operativen 
in reševati zahteve lastnikov in drugih, s katerimi smo delali in 
reševali stvari.

Vsem želim uspešno in učinkovito delo v prihodnje!

mag. Tomaž Štebe
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LETO GLAVNE INVESTICIJE mio SIT Ob�ina Koli�ina
izgradnja kolektorja Mengeš - Topole - 
Suhadole (otvoritev 20.10.2006)

128,0 57,3 1980m

celovita obnova Lev�eve ulice in izgradnja 
parkiriš� (otvoritev 16.10.2006)

25,0 23,5 300m

izgradnja in prestavitev komunalnih vodov - 
Mengeš center Slovenska, Trdinov trg, Stara 
pot, del Kersnikove (otvoritev 17.10.2006)

210,0 152,5 800m

asfaltiranje in ureditev ceste Zgornje Dobeno 15,3 15,3 200m
izvedba celovite obnove Koblerjeve ulice 14,0 14,0 150m
ureditev mrliških vežic 12,4 12,4
preureditev sanitarij OŠ Mengeš 14,7 14,7
sanacija sanitarij Vrtec Gobica I. faza 11,9 11,9
ureditev dela Kamniške c. s celovito 
vgradnjo/obnovo komunalnih naprav (otvoritev 
03.10.2006)

116,0 57,0 340m

izvedba parkiriš� ob kulturnem domu,
komunalnih naprav pred Ob�ino in do OŠ 
Mengeš (otvoritev 17.10.2006)

45,0 45,0

stati�na sanacija šole tretja �etrtina s sanacijo 
sanitarij

60,0 60,0

Sanacije sanitarij Vrtec Gobica II. faza 16,5 16,5
celovita obnova Slamnikarske ulice in izgradnja 
parkiriš� (otvoritev 16.10.2006)

48,5 47,0 350m

celovita obnova Slovenske ceste od gasilskega 
doma do centra TUŠ (I. faza od Trubarjeve)

247,5 75,0 380m I. faza
260m II. faza

Izvirska voda - globinska vrtina M2 ob cesti v 
Koseze ob Pšati - za vodohran Gobavica (in 
Veliki Mengeš)

14,5 6,0 izdatnost 8l/s

SKUPAJ 979,3 608,1

2005
2006

2300m celovit

Opis (So)Investitorji
glavni kanal za pore�je Pšate s �rpališ�em in 
priklju�kom Industrijske cone, Topol, Velikega 
Mengša

Ob�ina Mengeš (OM) 57,3 mio, 
Ob�ina Komenda 70,7 mio

ureditev enostranskega parkiranja, cestiš�a in 
hodnikov,zamenjava JR in vodovoda,
kabelska kanaliz

Petrol 1,5mio, ostalo OM

ureditev ceste in hodnikov, odvodnjavanje, 
zamenjava JR in vodovoda,
kanalizacija (navezava na kolektor, novo Stara 
pot), kabelska kanaliz.

RZ 18 mio, Elektro 8 mio, Petrol 3 
mio,
DRSC 28,5 mio, ostalo OM, skupaj z 
JKP Prodnik

OM
OM
OM
OM
OM

ureditev ceste in hodnikov, odvodnjavanje, 
zamenjava JR in vodovoda,
fekalna kanalizacija, kabelska kanaliz

69 mio DRSC, 
ostalo OM, skupaj z JKP Prodnik

OM

stati�na sanacija zahodnega dela šole OM

sanacija po zahtevi inšpektorja OM
ureditev enostranskega parkiranja, cestiš�a in 
hodnikov, zamenjava JR in vodovoda,
kabelska kanaliz

Petrol caa 1,5 mio, ostalo OM

ureditev ceste in hodnikov, odvodnjavanje, 
zamenjava JR in vodovoda,
priklju�ki hiš, kabelska kanaliz

DRSC 169 mio, Petrol 3,5 mio, 
ostalo OM, skupaj z JKP Prodnik

pridobljeno vodno soglasje in vse analize vode, še 
sondiranje vplivov

Lek 8,5 mio, OM cca 6 mio za 
zemljiš�e, projekte in raziskave

to obnovljeno

Pridobitve in delo na področju investicij v letu 2006

Pred gasilskim domom v Topolah smo dne 10. oktobra 2006 
slovesno, z mengeško godbo in z blagoslovom župnika, ki nas 
povezuje s komendsko faro, g. Pavletom Juhantom, odprli nov 
kolektor za transport odpadnih voda iz severnega dela Mengša, 
industrijske cone in celotnega porečja Pšate - občin Komenda in 
Cerklje na Gorenjskem.

Topolski gasilci, pod vodstvom Petra Jemca, so organizirali ot-
voritev in izvedli pogostitev.
Trak je prerezala dama, ki je odgovorna za čiščenje odpadnih 
voda - mag. Olga Burica, direktorica Centralne čistilne naprave 
Domžale Kamnik.

Tomaž Štebe

OTVORITEV KANALIZACIJSKEGA KOLEKTORJA  
MENGEŠ - TOPOLE - SUHADOLE

Pri rezanju traku so na sliki od desne: podžupan občine Komenda 
Vinko Kepic, ga. Burica, župan g. Štebe, g. Žiberna, direktor CP 
Kranj. Foto Tomaž Štebe

Črpališče za prvo etapo obratovanja, ki se nahaja ob mostu čez 
razbremenilnik Pšate na Prešernovi / Gorenjski cesti. Foto Peter 
Škrlep
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Edino igrišče v Mengšu med stanovanjski-
mi hišami je v Hribarjevi ulici. Izvedeno je 
v skladu z urbanističnimi zasnovami pred 
desetletji. Največ zaslug za njegovo po-
stavitev ima Mimi Jaklič. Njej v spomin smo 
obnovljeno igrišče za predšolske otroke po-
imenovali “Otroško igrišče Mimi”. Otvoritev, 
2. oktobra 2006 ob 18. uri, so opravili njeni 
otroci: Stanka, Sandi, Mojca, odprl pa ga 
je njen vnuk Nejc - no, penino je strokovno 
pomagal odpreti njegov očka Sandi.

Tomaž Štebe

OBNOVLJENO IGRIŠČE ZA PREDŠOLSKE OTROKE NA HRIBARJEVI ULICI

INTERNET ČITALNICA Z NOVO RAČUNALNIŠKO OPREMO
Nina Nikolič je odprla šampanjec v čast novi računalniški opremi v internet čitalnici nad 
knjižnico občine Mengeš. Dne 2. oktobra smo se zbrali župan Tomaž Štebe, podžupan 
Vili Hribar, predsednik Študentskega kluba Mengeš, Bitenc Žiga, njegov sodelavec 
Uroš Sili, Jaka Bokalič (na sliki od desne). In obiskovalci čitalnice - sami zelo mladi ob 
najstarejšem prisotnem, predsedniku šahovskega društva Jaki Bokaliču. Občina je 
kupila osem novih modernih namiznih računalnikov Dell.

Na prostoru pred servisom Gregorc smo dne 3. oktobra 2006 
slovesno, z mengeško godbo in z blagoslovom župnika Mateja 
Zevnika odprli posodobljeno in z vsemi komunalnimi napravami 
opremljeno državno cesto. Mengeški gasilci so organizirali otvoritev 
in izvedli pogostitev, domačin je bil Franc Gregorc. Simbolično je 
cesto odprl prvi »naseljenec« na tem območju - Mihelčičev Fonzi. 

Pri tej investiciji je izdatno pomagala in tehnično ter organizacijsko 
sodelovala, Republika Slovenija oz. njena direkcija za državne 
ceste. Pri rezanju traku so na sliki od desne: g.Pejanovič (DRSC), 
župan g. Štebe, g. Mihelčič, podžupan Vilem Hribar in vodja inve-
sticij na občini g. Urbanc.

Tomaž Štebe

OTVORITEV KAMNIŠKE CESTE SEVERNO OD RAZBREMENILNKA PŠATE

ZAKLJUČEK UREJANJA PARKIRIŠČ IN ULIC VEČSTANOVANJSKEGA NASELJA ZAVRTI
V parku naselja Zavrti, med Levčevo in Slam-
nikarsko ulico, smo dne 16. oktobra 2006, 
obeležili zaključek obnov ulic in pridobivanja 
parkirišč v skladu s pogodbo iz leta 2001. 
Zasluga za to pogodbo ima večina lastnikov 

stanovanj, upravljalec (takrat Čistoča) in njen 
direktor, pokojni Franci Mušič, ki je tudi oseb-
no zbiral podpise lastnikov. Pogodba je imela 
zanimiv in pomenljiv naslov: »POGODBA o 
sodelovanju za zagotovitev intervencijske var-
nosti, izvajanja javnih služb ter za izboljšanje 
parkiranja na območju večstanovanjskih hiš 
Zavrti«. Ko je občinski svet odobril predlagana 
sredstva, smo v upravi pripravili in izvedli do-
govorjeno v pogodbi. 
Upam, da smo dosegli vse zastavljene 
cilje v zadovoljstvo velike večine, kljub zelo 
različnim pogledom pri iskanju rešitev pri 

sami izvedbi. Kot župan sem se leta 2001, 
v imenu občine zavezal, da izvedemo, v 
skladu s sprejetimi proračuni, kar je bilo 
s to otvoritvijo realizirano. Razen igral na 
pripravljenem prostoru za igrišče za pred-
šolske otroke, ki jih bo občina finacirala v 
najkrajšem možnem času.
Mengeška godba je bila zopet z nami, 
mengeški gasilci pa so organizirali otvoritev 
in izvedli pogostitev.
Trak je prerezala ena najstarejših stanovalk 
Majda Vodnav in gospa Milica Tomšič.

Štebe Tomaž

DOGODKI
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OTVORITEV PARKIRIŠČA PRI KULTUR-
NEM DOMU IN OBNOV SLOVENSKE 
CESTE, DELA KERSNIKOVE, STARE 
POTI IN TRDINOVEGA TRGA

Na novem parkirišču na območju občine 
in KD Mengeš smo počastili ureditev par-
kirišča, vgradnjo oz. obnovo komunalnih 
naprav in poleg tega simbolično odprli 
tudi investicijo v centru Mengša, začeto 
že leta 2005. Dne 17. oktobra 2006 sta 
obe pridobitvi odprla direktorja izvajalskih 
podjetij: Franc Kosec je izvajal parkirišča, 
Hidrotehnik - direktor Andrej Bukovec pa 
investicijo začeto leta 2005. 
Z nami je bila mengeška godba in mengeški 
gasilci, ki so organizirali otvoritev in izvedli 
pogostitev.
Trak sta prerezala oba direktorja.

Štebe Tomaž

Plan obnov državnih cest v mestu Mengeš oz. 
hitenje z dejanskimi obnovami, je pogojeno 
z odobrenimi proračunskimi sofinancerskimi 
sredstvi države in realnostjo izgradnje obvoz-
nice v letu 2008. Zadnji dve leti, ko sem kot 
poslanec uspel zagotoviti najprej 290 sedaj 
pa še skoraj enkrat toliko sredstev DRSC, 
večino v 2008, smo prisiljeni hiteti s projek-
tiranjem in realizacijo. V dveh letih smo tako 
uspeli sprojektirati in realizirati tri projekte.
Projekt Slovenska jug (od gasilsko godbene-
ga doma), je bil sprojektiran v pol leta in bo 
izveden v manj kot letu dni. Najzahtevnejši del 
letos (tudi po zaslugi izjemno ugodne jeseni), 
lažji del pa takoj po začetku gradbene sezone 
na koncu zime.
Občina Mengeš je zaradi gospodarnosti 
gradnje in dosega  ugodnejših cen izvedla 
skupni razpis za vsa dela po projektih. 
Vrednost javnega razpisa za vsa razpisana 
dela je 248 mio SIT. Soinvestitorji smo (na-
vajam predračunske vrednosti iz pogodbe v 
mio SIT z DDV): JKP Prodnik (31,5) - to so 
amortizacijska sredstva občine; Petrol d.d. 
Ljubljana plača sorazmerni del stroškov 
obnove hodnika oziroma cestišča (3,5); 
Občina Mengeš - za izgradnjo integriranih 
kabelskih kanalizacij, javne razsvetljave in 
obnovo pločnikov (44); Družba za državne 
ceste (DRSC) – za obnovo cestišča, dela 
pločnika in javne razsvetljave (169). Po tej 
pogodbi se izvajajo vsa gradbena dela. Iz-
jema so zemeljska dela soinvestitorjev, ki se 
izvajajo po pogodbah med soinvestitorji in 

MODERNIZACIJA SLOVENSKE CESTE - ZAKAJ  
(PRED VOLITVAMI) IN OB POPOLNI ZAPORI

istim izvajalcem in niso upoštevana v pred-
videnih vrednostih del, ter  vsa gradbena 
dela v zvezi z vodovodom. Zaradi celo-
vitosti gradnje, posebnih pogodb (npr. s 
koncesionarjem plinifikacije) ter zagotav-
ljanja kvalitete gradbenih del, občina izvaja 
nadzor nad vsemi deli po pogodbi ali po 
pogodbah s soinvestitorji ter druga dela 
soinvestitorjev.
O rokih skoraj ne bi pisal, ker so vedno 
preseženi iz takih in drugačnih razlogov. 
Skrajni pogodbeni rok za dokončanje vseh 
del je 19.11.2006, s tem, da bo popolna 
zapora vzpostavljena oz. cesta odprta za 
promet do 15.10. 2006. Roki bodo prese-
ženi (ob idealnih vremenskih razmerah in 
tednu dni praznikov ob spominu na umrle) 
za najmanj dva tedna.
Investicija Slovenska jug spada med naj-
večje investicije v mojih dveh mandatih. Je 
tretja investicija (vse so bile lani in letos) pri 
kateri sodelujemo vsi sofinancerji delujoči v 
mestu ali občini Mengeš. Vzpostavljeno je 
bilo tudi formalno sodelovanje s Telekomom 
Slovenije.
Vsem se zahvaljujem za razumevanje in 
sodelovanje pri urejanju mnogih zadev, pro-
blemov, zahtev in inetersov. Še posebej se 
zahvaljujem sodelavcem v upravi, še pose-
bej g. Urbancu, upravi Telekoma Slovenije 
in seveda DRSC in njenemu inženiringu 
DDC in ne nazadnje izvajalcu.
Zahvaljujem se za konstruktivno, četudi vča-
sih nekoliko napeto urejanje zadev z lastniki 

na trasi izvedbe. Vsem, ki ste »trpeli« zaradi 
preusmerjenega prometa, še posebej za-
radi nediscipliniranih voznikov, pa prosim 
za razumevanje. Upam, da bodo nameni 
o modernizaciji državnih cest do izgradnje 
obvoznice uspeli. Pri tem želim novemu 
županu uspešno in učinkovito delovanje. 
Pri tem sem pripravljen sodelovati. Sam pa 
se mora odločiti o tem in predlagati obliko 
in pogoje sodelovanja. 

Štebe Tomaž

SPREJEM OB  
KONCU MANDATA
V restavracijo Grohar sva s podžupanom 
Vilijem Hribarjem ob koncu mandata 
povabila preko 130 svetnikov, članov 
delovnih teles, predsednikov društev, 
ravnateljev in direktorjev javnih zavodov 
in javnih podjetij ter izvajalskih firm in 
organizacij s katerimi je občina Mengeš 
sodelovala. V četrtek, dne 9. novembra 
2006 ob 18. uri, sva se prisotnim oseb-
no zahvalila za sodelovanje in opravljeno 
delo v mandatu od leta 2003 do 2006. 
V spomin na štiriletno obdobje sva jim 
izročila unikatno ročno izdelan krožnik 
Polone Zajc, ki nas bo spominjal na 
vedute Mengša in njegovo 850-letnico 
prve pisne omembe.

mag. Tomaž Štebe

DOGODKI
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Na podlagi 90. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 22/06 – ZLV-UPB in 70/06 – odločba US) 
je Občinska volilna komisija dne 14. 11. 2006 sestavila naslednje

POROČILO

O IZIDU 2. KROGA GLASOVANJA ZA IZVOLITEV ŽUPANA 
OBČINE MENGEŠ, DNE 12. NOVEMBRA 2006

 

Občinska volilna komisija je iz posredovanih zapisnikov volilnih odborov ugotovila naslednji volilni izid glasovanja 
za župana Občine Mengeš:  

1. Glasovanja za izvolitev župana Občine Mengeš dne 12. novembra 2006, se je udeležilo 3262 volivcev.
 
2. Oddanih je bilo 3256 glasovnic.

3. Veljavnih je bilo 3247 glasovnic, neveljavnih glasovnic je bilo 9.

 4. Na volitvah 12. novembra 2006 sta  kandidata prejela naslednje število glasov:

Zap.št.    Kandidat Št. glasov % glasov

1   FRANC JERIČ 2030 62,52

2   TOMAŽ ŠTEBE 1217 37,48

Občinska volilna komisija je ugotovila, da je v skladu s 107. členom Zakona o lokalnih volitvah za župana Občine 
Mengeš izvoljen kandidat:

FRANC JERIČ, roj. 31. 10. 1958, stanujoč Glavarjeva 8, Mengeš.
  
Pri ugotavljanju volilnega izida ni bilo prisotnih predstavnikov kandidatov.

Zadeva:041-02/2006
Datum: 14.11.2006
 
Podpredsednik:        PREDSEDNIK:
Andrej Kozelj, l. r.        Jože Rožman, l. r.                                   
    
Mateja Kalušnik – članica, l. r.

Katja Jamšek – namestnica, l. r.

Damijan Gregorc – član, l. r. 

Andrej Škrlep – namestnik, l. r.

Janez Škrlep – član, l. r.

Ivica Mejač - namestnica, l. r.
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SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA
OB�INSKI  ODBOR  MENGEŠ 
Hribarjeva 35, 1234 Mengeš, m: 051372782, e: menges@sds.si

Drage volivke, spoštovani volivci, ob�anke in ob�ani!

Hvala za vaše glasove in sodelovanje. Projekte in programe ter prioritete bomo uveljavljali s 
petimi svetniki, dvema gospema in tremi gospodi, ostalimi na kandidatni listi, našimi �lani in 
simpatizerji ter drugimi našimi sodelavkami in sodelavci razli�nih strokovnosti in izkušenj. 

Hvala lepa družini in najbližjim, prijateljem, znancem za podporo, opravljeno delo, za predloge, 
misli in želje. Sr�nost, ustvarjalnost, pošten in dober namen nam odpirajo pota svetlobe in 
uspešnosti.

Slovenska demokratska stranka - ob�inski odbor Mengeš 
mag. Tomaž Štebe, kandidat za župana ob�ine Mengeš

ZAHVALA!

Spoštovanim volivcem, oziroma občanom občine Mengeš, še prav posebno LOČANOM, bi se rada za-

hvalila za tolikšno podporo, ki ste mi jo izkazali na lokalnih volitvah. Kljub številnim kandidatom iz Loke, 

ki so bili skoraj na vseh listah, sem zelo vesela in ponosna na številne glasove, ki ste jih oddali SDS-u 

in preferenčne meni. To je zame in za SDS velik uspeh. Še enkrat hvala za vsak vaš glas, ki mi je odprl 

vrata v občinski svet. Vem, sedaj sem na potezi spet jaz. Povem vam le, da bodo ne glede na drugačen 

izid županskih volitev, moje naloge in cilji enaki. Le vrstni red, kraj, čas in način izpolnjevanja obljub se 

bo morda spremenil; a dajmo novemu županu možnost in priložnost dokazati, da je vreden in zaslužen za 

tolikšno podporo. 

Hvala vam, Justina Jerič

Spoštovane občanke in spoštovani občani,  
imam čast, da se vam zahvalim kot novo izvoljeni župan 

občine Mengeš. Hvala vam za dano zaupanje,  
za izrečene dobre misli in pozitivne želje.  

S spoštovanjem,
Franc Jerič
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LDS ZMAGOVALKA 
LOKALNIH VOLITEV 
V OO LDS Mengeš smo tudi na letošnjih 
lokalnih volitvah ponovili rezultat preteklih 
volitev in smo z dobrimi 24% stranka z naj-
več glasovi oziroma največjim zaupanjem 
volivcev v občini. Prepričani smo, da je 
naš uspeh povezan z rezultati dela, stro-
kovnjaki in znanjem v preteklem mandatu 
ter s kvalitetno sestavo liste kandidatov za 
občinski svet na letošnjih volitvah. Na listi 
so poleg članov in simpatizerjev sodelovali 
tudi posamezniki, ki pomembno vplivajo 
na razvoj občine ter so za župana podpirali 
Aleša Janežiča. Njegov uspeh, podpora 
vsakega četrtega volivca, je za nas pri-
znanje in skupaj z Alešem se bomo kot 
svetniki prizadevali za realizacijo zastav-
ljenega programa. Pogovarjali se bomo 
z vsemi političnimi opcijami, strankami in 
listami. Za nas je pomembno, da Mengeš 
postane občina kot si jo vsi želimo. 
Od tega mandata, 2006 – 2010, pri-
čakujemo sodelovanje med županom in 
občinskim svetom. Za nas je to pogoj za 
kvalitetno delo in napredek v občini. 

OO LDS Mengeš

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA
OB�INSKI  ODBOR  MENGEŠ 
Hribarjeva 35, 1234 Mengeš, m: 051372782, e: menges@sds.si

št.TRR redni: 02010-0015848602 sklic št. 071; Naslov ra�una: SDS, Komenskega 11, 1000 Ljubljana (Pripis ra�una: za 
OO SDS Mengeš) 

Tip-073, SKD-91320, EKD-140416 
MŠ: 5299446, IDšt: SI13843214 

Podro�je\Datoteka: E:\Mengsan2006November\UvodnikPrispevki\ZahvalaInfoIIkrog131106p.doc Datum: 23.11.2006, Stran: 1/2

Zahvala II- krog volitve 2006 v ob�ini Mengeš za Mengšan, november 2006 

Obvestilo Liste SDS v svetu ob�ine Mengeš ter poslanca 

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA
OB�INSKI  ODBOR  MENGEŠ 
Hribarjeva 35, 1234 Mengeš, m: 051372782, e: menges@sds.si

Drage volivke, spoštovani volivci, ob�anke in ob�ani!

Hvala za vaše glasove in sodelovanje. Projekte in programe ter prioritete bomo uveljavljali s 
petimi svetniki, dvema gospema in tremi gospodi, ostalimi na kandidatni listi, našimi �lani in 
simpatizerji ter drugimi našimi sodelavkami in sodelavci razli�nih strokovnosti in izkušenj. 

Hvala lepa družini in najbližjim, prijateljem, znancem za podporo, opravljeno delo, za predloge, 
misli in želje. Sr�nost, ustvarjalnost, pošten in dober namen nam odpirajo pota svetlobe in 
uspešnosti.

Slovenska demokratska stranka - ob�inski odbor Mengeš 
mag. Tomaž Štebe, kandidat za župana ob�ine Mengeš

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA
OB�INSKI ODBOR MENGEŠ 
Hribarjeva 35, 1234 Mengeš, m: 051372782, e: menges@sds.si

Ure za ob�anke in ob�ane – SDS Mengeš 
Spoštovane ob�anke in ob�ani! 

Ob�inski odbor SDS Mengeš ima ure za pogovor z vami vsak ponedeljek od 17.00 do 19.00 ure 
v središ�u Naš Slamnik nad knjižnico. Praviloma bo prisoten predsednik IO OO SDS Mengeš in 
poslanec g. Tomaž Štebe, ki je dosegljiv na telefonu 051372782 ali e-pošti tomaz.stebe@dz-
rs.si. Prosimo, da prihod in temo najavite poslancu ali podpredsedniku IO OO SDS Mengeš g. 
Janezu Penci na telefon 041745050 ali po e-pošti penca.janez@petrol.si.

Za zadeve iz Loke se lahko pogovorite z gospo Justino Jeri�, telefon 041285114 ali po e-pošti
mj.jeric@siol.ne), z Dobena pa z gospo Jernej�i� Ano (m.: 031669364). 

Slovenska demokratska stranka - ob�inski odbor Mengeš 

mag. Tomaž Štebe, predsednik 

Lokalne volitve 1994 - 2006 
Podajamo kratek pregled o uspehih in zastopa-
nosti parlamentarnih in neparlamentarnih strank, 
o neodvisnih, nestrankarskih listah oz. listah 
posameznikov pri kandidaturah in mandatih v ob-
činskem svetu občine Mengeš v obdobju od leta 
1994, ko je občina Mengeš postala ponovno 
samostojna, do vključno z volitvami 2006.
Na letošnjih lokalnih volitvah je napredek pri 
številu svetnikov dosegla samo SDS, ki je število 
svetnikov povečala s tri na pet.
Nova neodvisna lista Franca Jeriča ima štiri 
svetnike, kar je seveda lep uspeh.
Neodvisna lista Mladi za Mengeš, Topole, Loko, 
Dobeno za svet letos ni kandidirala, kar je po 
našem mnenju škoda in ob vedno večji priljublje-
nosti neodvisnih list izgubljena priložnost. Pred 
osmimi leti, ko so na lokalnih volitvah nastopili 
prvič, so imeli tri svetnike. V zadnjem mandatu 
pa dva.
Od neparlamentarnih strank je imela v svetu Ob-
čine Mengeš v tem mandatu predstavnico (Tina 
Železnik) le SMS (Stranka mladih Slovenije), ki 
pa je na državnozborskih volitvah 2004 kandi-
dirala za stranko AS Francija Keka, na letošnjih 
lokalnih volitvah pa je postala ponovno članica 
sveta na listi LDS.

Od 19 svetnic in svetnikov je bilo prvič izvoljenih 
deset:
- na listi SDS vseh pet (saj Tomaž Štebe ni 
bil član sveta, čeprav ga je kot župan vodil): 
Tomaž  Štebe, Janez Penca, Justina Jerič, 
Mojca Volkar in Franci Kodela;
- na listi »Za občino Mengeš in njen razvoj« 
predlagatelja Jureta Jeriča in skupine volivcev 
dva od štirih: Mateja Hribar Sicherl in Bogo 
Ropotar;
- na listi NSi eden od dveh: Franc Malus;

- na listi LDS eden od petih: Boštjan Marin-
ko;
- na listi SD Dušan Pejić.

Ostalih devet je bilo že izvoljenih. Trije so za-
menjali stranke oz. liste: Franc Jerič (sedaj ne-
odvisen) je bil na listi SLS izvoljen pred osmimi 
leti; Robert Ručigaj, tudi sedaj neodvisen, je 
že bil izvoljen na listi SKD/SLS, prav tako pred 
osmimi leti; Tina Železnik pa je bila izvoljena na 
listi SMS v preteklem mandatu. Šest članov pa je 
že »starih mačkov«: iz LDS Peter Gubanc s tre-
mi, Marija Sitar z enim mandatom; iz SLS Jožef 
Vahtar in Franc Hribar s po dvema mandatoma; 
iz NSi Anton Hribar z enim mandatom.
Zanimiva bi bila tudi tabela sestave svetov po 
priimkih in listah po dosedanjih štirih volitvah. Pa 
tudi drugi podatki o posameznikih in listah.
Vsekakor so letošnje volitve v svet občine dale 
največjo osvežitev. Kako bo svet deloval skupaj 
z novim (neodvisnim) županom, se bo pokazalo 
v naslednjih mesecih. Do sedaj so bile najbolj 
jasno delujoče, sicer neformalne, pa vendar 
zelo trdne koalicije med LDS, SLS in ZLSD ter 
SMS(AS).
Kmalu se bo pokazalo tudi, kaj pomeni podpora 
županskih kandidatov LDS Aleša Janežiča in 
SLS Jožefa Vahtarja županu Jeriču, ki je sicer že 
dvakrat kandidiral na listi SLS. Vse stranke in ne-
odvisna lista so govorile o sodelovanju. Imele so 
veliko skupnih projektov in programov. Prioritete 
so bile sicer različne in poti realizacije tudi.
Vsekakor upamo na resnično sodelovanje, zdra-
vo konkurenčnost idej ter uspešen in učinkovit 
razvoj občine.

OO SDS Mengeš
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UmGost v Filcu
ob•likovni dogodek

V toplem jesenskem dnevu so na tla padali listi. 
Še posebno mehak pristanek so imeli nekateri 
izmed tistih, ki so od 9. novembra dalje padali na 
območju tovarne Filc. Kulturni dogodek, ki se je 
zgodil na ta dan, je namreč vodil obiskovalce od 
pločnika ob vhodnih vratih do mesta dogodka s 
samolepljivimi krogi filca, ki so se v neenakomer-
nih skupinah zbirali na poti do vhoda v zgradbo, 
vzpenjali po stopnišču in končali v začasni galeriji. 
Prav tako kot obiskovalci, ki so se v štiriurnem ob-
dobju napovedanega dogodka pojavljali v večjih 
in manjših skupinah ter kot posamezniki. 

Del mansardnega skladišča podjetja Filc, ki je bil tokratni partner 
v projektu UmGost, je v mesecu oktobru Maja Modrijan kot umet-

niški gost počasi spreminjala v galerijski prostor. Končni produkt 
gostovanja se je predstavil javnosti z »ob • likovnim dogodkom«. 
Naziv povzema ključne elemente, ki so bili vdelani v predstavljeni 
projekt: likovna / vizualna umetnost, oblikovanje ter drugi, tudi 
družbeni procesi, ki se dogajajo ob / poleg likovnih.
Na dan otvoritve ste lahko od blizu prešteli pike v kiparskem delu 
»merilec obiskov« in tako izvedeli, kolikokrat so avtorico med njenim 
delom obiskali zaposleni ter se spoznavali s procesom nastajanja 
umetniškega projekta. Ogledali ste si lahko delovne copate, ki si 
jih je umetnica na mestu izdelala za čas gostovanja ali pa stopili v 
ene izmed štirih parov copat, pripravljenih za aktivne udeležence 
dogodka, ki so s pomočjo kocke preko »igralne preproge« s tlo-
risno podobo podjetja pomikali svoje figure. Igro s štirimi igralci, 
ki je potekala krožno, kot delu v Filcu (ves čas, v štirih izmenah), 
ste lahko spremljali tudi le kot opazovalci na enem izmed udobnih 
unikatnih sedal. Svoje vtise ste lahko zapisali v knjigo vtisov, ki je 
bila narejene po vzoru baliranih odpadnih odrezkov, ki so stisnjeni v 
kvadre in povezani s plastičnimi trakovi. Vsi objekti, ki ste jih srečali 
v prostoru, so nastali iz odpadnih materialov podjetja.
Projekt UmGost ter avtorica Maja Modrijan sta bila podrobno pred-
stavljena že v prejšnji številki. Za dodatne informacije ali ponudbe 
za naslednje gostovanje / partnerstvo lahko pišete na smmart.
tandem@gmail.com .

foto in tekst: smmart

mailto:smmart.tandem@gmail.com
mailto:smmart.tandem@gmail.com


 Mengšan - november 200626

NOVICE

Na povabilo Pritrkoval-
skega društva Dolenjske 
in Bele Krajine smo se 
v nedeljo, 30. oktobra, 
udeležili prvega tekmova-
nja na šolske miniaturne 
zvonove v Novem Mestu 
na Kapitlju.

Povabljeni smo bili, da s 
seboj pripeljemo tudi naše 
zvonove. Poleg naših je bilo 
postavljenih še 5 garnitur 
različnih livarjev. Za naše 
lahko rečemo, da so bile 
med najboljšimi in na njih 
se je zvrstilo precej tekmo-
valnih ekip, zlasti starejši 
pritrkovalci so na njih izvajali 
melodije, ki se igrajo med 
letečim zvonom. Tekmovalci 
smo bili razporejeni v tri sku-

Pritrkovalske novice
pine: starejši, mladi in otroci. 
Vseh nastopajočih ekip je 
bilo 22.
Naši mladi so tekmovali v 
najštevilnejši skupini in do-
segli odlično drugo mesto z 
minimalnim zaostankom za 
zmagovalci. V ekipi so bili: 
Petra Hribar, Ana Pišek in 
brata Tomaž in Mitja Škrlep.
Na Primorskem in Dolenj-
skem je potekalo tekmovanje 
v zvonikih že več let, na Go-
renjskem pa se raje udeležu-
jemo prijateljskih srečanj, ker 
nam to več pomeni. 

Pri samem tekmovanju sem 
opazil več pomanjkljivosti na 
katere je potrebno opozoriti 
bodoče organizatorje tovrst-
nih tekmovanj.

Ocenjevanje je zelo zahtev-
no in delikatno, zato smo bili 
zelo zadovoljni z rezultatom. 
Mladim lahko samo čestitam, 
z željo, da ob praznikih in 

drugih slovesnostih lepo 
potrkavajo v mengeškem 
zvoniku in s tem polepšajo 
praznovanje.

Franc Blejc

TABORNIŠKE NOVICE
Zdravo!
Taborniki kljub predvolilni kampanji nismo mirovali. Redne tedenske 
vodove sestanke smo dopolnili še z nekaterimi akcijami. Tako smo 
se udeležili območne akcije v Medvodah. Tam so priredili nočno 
orientacijo poimenovano »Močne ukane«, kjer smo jim posodili 
nekaj prostovoljcev za izvedbo tekmovanja, žal pa se tekmovanja 
ni udeležila tekmovalna ekipa.
Odšli smo tudi na kostanjev izlet s katerega nam poroča Nindža: 
Kostanjev izlet je bil v soboto, 14.10.2006, z zborom ob 9. uri v 
LGM-ju. Udeležba je bila zadovoljiva, s strani otrok jih je prišlo 24, 
starejših pa 9. Iz LGM-ja smo se odpravili peš proti športnemu 
parku Topole. Na poti smo iskali in nabirali kostanje, nekateri so 
nabirali tudi gobe in ko smo prispeli na igrišče v Topole, je bil tam 
že zakurjen ogenj. Narezali smo nabran ter kupljen kostanj. Med 
peko kostanja smo pomalicali, s seboj prinesene sendviče. Eno 

rundo kostanja smo pojedli ob ognju, drugo pa kar med igrami z 
žogo ob igrišču. Igrali smo košarko, nogomet, odbojko, space 
invaiders. Na igrišču za odbojko na mivki je nastal tudi kakšen 
grad, ki smo ga na koncu podrli, in marsikdo od starejših je dobil  
šopek travniških rož. Ob 12-ih smo pospravili in se odpravili na 
pot. Šli smo mimo Mengeške skakalnice, si ogledali nekaj skokov 
in padcev, nadaljevali pot do šole, kjer smo se poslovili in odšli 
proti domu.
Zgodilo se je nekaj delovnih akcij, saj je treba našo hišico pripraviti 
na zimsko obdobje. Tako smo napolnili drvarnico, počistili okolico 
in notranjost hiške. 
Seveda smo se tudi letos udeležili komemoracije pri spomeniku 
talcem.
Se pa že kuha čaj za čajanko, ki se bo zgodila v decembru.

Z naravo k boljšemu človeku!
Propagandist Andrej
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Koncert skupine Mežnarji
Mladi iz različnih župnij domžalske dekanije so se v soboto, 
11. oktobra napotili v dvorano Antona Martina Slomška v 
Šentvidu pri Lukovici. Na povabilo in v organizaciji DOMa 
so svoj koncert imeli Sašo in Robi ter skupina Mežnarji. 
Z izvajanjem svojih pesmi so mlade spravili na noge in jih 
v tem stanju obdržali do konca druženja. Hvaliti Gospoda 
na način, ki ga imajo, je sicer nekaj posebnega, vendar je 
mladim mnogo bližji in tudi starejšim ni povsem tuj. Med 
obiskovalci koncerta smo lahko opazili tako mlajše kakor 
malce starejše in celo cele družine in vsi so, če ne drugega 
z nogami, dajali ritem med izvajanjem posameznih pesmi. 
Koncert je za nami in bližajoči prazniki bodo priložnost,da se 
DOMovci izkažejo še kdaj, mogoče še s kakšnim koncertom 
pa čeprav malce drugačne duhovne glasbe, ki leže v uho iz 
močnejših zvočnikov.

djd

Realizacija programskega načr-

ta LD Mengeš za leto 2006 se 

letos nagiba h kraju. Uvodoma 

bi povedala, da so vse planirane 

aktivnosti v celoti dosežene, 

preostanek leta pa bomo izko-

ristili za utrjevanje že osvojenih 

tehnik in jih posredovali novim 

članom društva. Intenzivnost 

sodelovanja na razstavah in 

predavanjih izven naše lokacije 

se je povečala tako po številu 

razstav kot tudi po številu so-

delujočih na razstavah. Ker 

smo na vsa likovna srečanja 

in razstave povabljeni s strani 

organizatorjev menimo, da so 

naša likovna dela zaželena za 

ogled širšega kroga občinstva. 

To potrjuje pravilnost odločitve, 

da smo se vključili v projekt 

Zlate palete Slovenije. Prav tako 

se društvo odziva na povabila 

posameznih ljubiteljev likovne 

umetnosti ter na povabila hu-

manitarnih ustanov. 

V juliju je na povabilo gospoda 

Antona Skoka potekalo likovno 

srečanje v Loki na Gmajni. 

Motivika slikarskih izdelkov 

je bila povezana z ohranitvijo 

kulturne dediščine kraja. Kljub 

dopustniškemu času se je sre-

čanja udeležilo osem članov 

našega društva. Vse slike so 

podarjene. Kot vsako leto je v 

tem letu v Sinjem Vrhu organizi-

rana slikarska kolonija Umetniki 

za Karitas. Med slikarji iz cele 

Slovenije je dve sliki izdelal 

Handi Behrić.Obe sliki sta pro-

dani, izkupiček pa namenjen v 

dobrodelne namene. 

V septembru je potekala v 

okviru projekta Zlate palete Slo-

LIKOVNO DRUŠTVO MENGEŠ
venije 2006, kiparska razstava 

Mala plastika. S kiparstvom se 

v društvu ukvarja manjše število 

ustvarjalcev, kar ni slučajnost. 

Kiparstvo je ena od vej likovne-

ga izražanja, pri kateri je najpo-

membnejši čut, otip. Pred leti 

je naše društvo organiziralo ki-

parsko delavnico z optimistično 

željo dopolnitve znanja. A kmalu 

smo ugotovili, da ob velikem 

številu članov, pomanjkanju 

prostora, orodij in materialov, ne 

bo mogoče širše udejstvovanje 

v tej smeri. Trije člani društva 

so se vendar odločili, da svoje 

izdelke pošljejo na natečaj za 

razstavo. Zato smo se posebej 

razveselili dodelitve certifikata 

za kakovost Miru Kolenku. 

Njegov kip Fedora, izdelan iz 

železa, je nastajal v delavnici 

gospoda Vinka Vahterja. 

V Izoli je bil v septembru orga-

niziran mednarodni extempore, 

na katerem so sodelovali slikarji 

iz petih držav, med njimi štirje 

člani LD Mengeš. Tematika in 

materiali so bili prosta izbira, 

namen pa odkupna razstava. 

Drugo odkupno nagarado je 

prejel naš član Miloš Dekić. 

Veseli nas, da sodelujemo in 

dosegamo nagrade tudi v med-

narodnem prostoru. 

Nekaj naših članov se je ude-

ležilo srečanja v Trzinu, ki ga je 

organiziralo Turistično društvo 

Trzin. 

V oktobru smo v Kulturnem 

domu Mengeš odprli razstavo 

Mengeš in okolica, ki nam jo je 

omogočil Javni sklad za kultur-

ne dejavnosti, Izpostava Dom-

žale, na kateri so razstavljali in 

sodelovali ustvarjalci iz likovnih 

društev KUD Fran Maselj Pod-

limbarski iz Krašnje, LD Anton 

Loboda iz Domžal, LD Senožeti 

iz Radomelj in LD Mengeš. V 

okviru extempora je bilo orga-

nizirano predavanje barva in 

struktura, ki ga je izvedel aka-

demski slikar Janez Zalaznik. 

LD Mengeš je za to razstavo pri-

pravilo tečaj akvarela pod men-

torstvom akademskega slikarja 

mag. Boge Dimovskega.

V novembru smo se udeležlili 

extempora Krašnja 2006, v po-

častitev 10. obletnice delovanja 

potujoče knjižnice. Tako bodo 

kraji, kjer se ustavlja potujoča 

knjižnica, prikazani na slikah, 

ki bodo razstavljene ob sloven-

skem prazniku kulture.

Zaključna prireditev Zlata paleta 

Slovenije 2006, se je dogajala 

17. novembra 2006 v prostorih 

Magistrata Ljubljana. Tako so se 

likovniki iz vseh slovenskih dru-

štev, ki so tekom leta nagrajeni s 

certifikati kakovosti, predstavili 

glavnemu mestu Slovenije in s 

tem pokazali, kako ustvarjalno 

in kvalitetno delujejo skozi vse 

leto. Med njimi se bodo pred-

stavili Barbara Rabič, Milica 

Tomšič, Miro Kolenko in Vlado 

Fejzič.

Napisala: 

Barbara Rabič – LD Mengeš
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV - BALINANJE
Balinarska sekcija Društva upokojencev ne miruje! Izpolnjujem 
svojo »domačo nalogo« - opisala bom delo naše skupine.
Ženska sekcija šteje 12 članic, vse smo včlanjene tudi v balinar-
sko sekcijo TD Mengeš. Treniramo 3x tedensko, ob ponedeljkih 
in petkih od 9. do 11. ure, v sredah od 17. do 19. ure na našem 
lepo urejenem balinišču v športnem parku.
Udeležujemo se tekmovanj, ki jih organizirajo društva v bližnji oko-
lici, enkrat letno pa tudi sami organiziramo tekmovanje.
Udeležile smo se Pokrajinskega prvenstva DU Gorenjske v Škofji 
Loki, kjer je tekmovalo 12 ekip, dosegle smo 9. mesto – žal je 
bilo bolj malo športne sreče. So bili drugi pač boljši! Važno je 
druženje in prijetno prijateljsko vzdušje, ki je vedno prisotno na 
vsej naših tekmovanjih. 
Tekmovale smo še:
1. BŠK Svoboda – Ljubljana – 12. ekip – 8. mesto;
2. DU Gameljne – 4 ekipe – 4. mesto;
3. Bičevje Ljubljana – 14 ekip – 6. mesto;
4. Lesce – 12. ekip – 6. mesto;
5. Predoslje, Milje – 8. ekip – 6. mesto;
6. Kamnik – 6. ekip 5. mesto.

(SLIKA9)

ŽENSKI TURNIR V BALINANJU
Turnir v balinanju trojk, po pravilniku balinarske zveze, se je vršil 
19. avgusta 2006. Po zajtrku ob 8.30, se je izvedlo žrebanje ekip, 
zbor in pozdrav z otvoritvijo, ki jo je izvedel v imenu DU Mengeš, 
g. Alojz Janežič. Po končanem tekmovanju za polfinale, je bilo ob 
13 ih kosilo. Med tekmovanjem v polfinalu in finalu smo organi-
zirali »bližanje v krog«. Bližanja se je udeležilo 133 tekmovalcev 
in tekmovalk. Prvo žensko nagrado, to je pokal »naj bližaljke« je 
prejela ga. Meta Urbanc iz Predoslja, drugo mesto je priigrala ga. 
Angelca Koželj iz Mengša in dobila športno torbo in tretje mesto 
ga. Gena Kržan iz Mengša, prejela je šampanjec. Prvo mesto 
med moškimi tekmovalci je dosegel g. Edo Malus in prejel lepo 
športno torbo.
Poleg nagrad »bližanja v krog« smo organizirale tudi srečolov 
– zadela je vsaka srečka. Za srečolov so dobitke prispevali raz-
lični sponzorji, ki se jim toplo zahvaljujemo. Glavni sponzor je bil 
ISOSTAR, denarno pa nas je podprla tudi Občina Mengeš – hvala! 
Zahvaljujemo se tudi vsem, ki so pomagali zbirati dobitke in našim 

dekletom pri pripravljanju srečolova. Da je tekmovanje potekalo 
po pravilih je bil prostovoljno »zadolžen« predsednik BS, g. Nikola 
Ludvik, kateremu gre zahvala za uspešno izvedeno tekmovanje.

Rezultati tekmovanja:
1. Predoslje
2. Moste Ljubljana
3. Mengeš I. - Aleš Mimi, Kuhar Cvetka, Kržan Gena

SLIKA 5

4. Kamnik
5. Komenda
6. Mengeš II Jerše Sonja, Koželj Angelca, Lavrič Marjanca
7. BS 3 – Bežigrad
8. Škofja Loka
9. Gameljne
10. Bičevje - Ljubljana
11. Lesce

Prehodni pokal so lansko leto osvojile Bežigrajčanke, letos so jim 
ga odnesle tekmovalke iz Predoselj. Vsem udeleženkam in spon-
zorjem se zahvaljujemo in kličemo »Nasvidenje v letu 2007«.
V svoje vrste vabimo vse, ki so radi na svežem zraku, v prijetni 
družbi in se želijo malo rekreirati. Pridružite se nam!

Vodja sekcije:
Marjanca Lavrič

Zaradi napake se opravičujemo in ponavljamo popravljen članek.
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Zasebna malonogometna ekipa 
I.T. Futsal Team iz Mengša, ki v 
sezoni 2006/07 nastopa pod 
imenom prestižnega sponzorja 
JOMA*, z oktobrom končuje 
tekmovalno sezono 2006. Na 
širši regionalni sceni, beri re-
lacijah Domžale – Ihan – Trzin 
– Loka – Mengeš – Moste 
– Vodice – Komenda – Kamnik 
– Tuhinjska dolina, smo kot 
JOMA FUTSAL TEAM (krajše 
JFT) suvereno osvojili vse, kar 
je bilo na voljo. Z odličnimi 
igrami ter posledično odmev-
nimi rezultati smo letos postali 
prepoznavni daleč naokrog. Za 
dosego tega pa je bilo potrebno 
temelje ekipe postaviti povsem 
na novo. Zato sem se v začetku 
januarja odločil za pomladitev 
ekipe, kar je bilo takrat za 
mnoge, posebej za obstoječe 
starejše igralce obsojanja vred-
no dejanje. Toda skozi leta se 

je to glede na zastavljene cilje 
izkazalo za edino pravilno, saj 
smo se želeli kolektivno čimprej 
in čimbolj približati širšemu 
vrhu najboljših slovenskih malo 
nogometnih ekip, kjer zdaj smo 
in v katerem nameravamo ostati 
tudi v prihodnje. Zato z veseljem 
ugotavljam(o), da danes v malo 
nogometnih krogih (že) vsi 
vedo, da ima mesto Mengeš 
oziroma Občina, odlično Futsal 
in/ali malonogometno ekipo, 
katere jedro tvorijo predvsem 
domači igralci. 

Zaradi odhodov nekaterih 
''zvezdniških'' igralcev (v prvo-
ligaško ekipo AS Kravos Gorica 
je odšel Dragan Đurić – Đuka, v 
ekipo Klub 12 je prestopil Damir 
Husić – Đuce, medtem, ko se je 
npr. Haris Durić rajši odločil za 
igranje v t.i. ''boljem društvu''), ki 
žal niso zmogli prenesti breme-

na podreditve kolektivu – jasno 
kot beli dan je, da so pričakovali 
obratno – pa nikakor niso trpeli 
tekmovalni rezultati. Nasprotno, 
z napornim in sistematičnim 
delom na treningih so vratar 
Goran Bartulović, obrambni 
igralci Pavel Lukič, Peter To-
mažin, Peter Tome (kapetan), 
vezni igralci/napadalci Dragan 
Topić, Aleš Mežnaršič, Blaž 
Arko ter napadalca Iztok Sivec 
in Dorin Milić, kar nekajkrat 
dokazali, da so kot ekipa zelo 
težko premagljivi. Blaž se nam 
je sicer pridružil šele v mesecu 
oktobru in kot igralec združuje 
vse tisto, kar smo v danem tre-
nutku najbolj potrebovali. Kot 
vodja ekipe in njen trener sem 
se že nekajkrat prepričal, da je  
odlična okrepitev.  

Prvi veliki rezultat prenovljene 
ekipe se je zgodil 11. februarja 
2006 na malo nogometnem 
turnirju (v nadaljevanju MNT) v 
organizaciji ŠD Trzin in občine 
Trzin, kjer smo s petimi (5) zma-
gami in ob gol razliki 29:4 tudi 
osvojili svoj prvi MNT. Temu je v 
drugi polovici februarja in marcu 
sledila serija osmih (8) zmag, 
enega (1) neodločenega izida in 
dveh (2) porazov v ligi Gradiant. 

Z zmagovalci naše skupine, 
ekipo Moda Labus, smo odigrali 
1:1, za preboj med najboljših 
osem ekip pa smo tudi po za-
slugi sodnika izgubili z 0:1 proti 
ekipi Klub 12, zmagovalcem 
Gradianta 2005. Poraz z 1:5  
smo doživeli še proti kasnejšim 
zmagovalcem Gradianta 2006, 
ekipi Teleteam & Fibernet. Toda 
z gol razliko 27:12 v teh enajstih 
tekmah smo se od Gradianta žal 
poslovili z mešanimi občutki, saj 
bi lahko dosegli še več kot so-
lidno 9. mesto med 38-ekipami 
najštevilčnejše zimske lige v 
Sloveniji. 1. marca 2006 smo 
odigrali prijateljsko tekmo proti 
najboljši Slovenski futsal ekipi 
vseh časov – SVEA LESNA. 
Litija je bila pričakovano boljša 
z rezultatom 3:7. Trzinskemu 
MNT je 6. maja 2006 sledil 
''MN turnir vseh turnirjev'' v Loki 
pri Mengšu v odlični organizaciji 
in izvedbi tamkajšnjega Šport-
nega društva Loka. Seveda smo 
z novimi petimi (5) zmagami in 
gol razliko 17:5 osvojili tudi ta 
MNT. Po poletnem oddihu in 
nekaj predhodno opravljenih 
treningih, smo se 20. avgusta 
2006, udeležili do sedaj naj-
močnejšega MNT v Tuhinjski 
dolini in ga s štirimi (4) zmagami 

44 odločilnih tekem – 39 zmag, 1 remi, 4 porazi ;  
razlika v golih +169 (236:67)

JE POTREBNO SPLOH 
ŠE KAJ DODATI
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in gol razliko 13:5 tudi osvojili. 
V vmesnem obdobju (od 18. 
aprila do 26. septembra 2006) 
smo ves čas igrali tudi v poletni 
Futsal ligi kluba Kubu v Vodicah, 
kjer smo s šestnajstimi (16) 
zmagami in enim (1) minimalnim 
porazom ter gol razliko 143:32, 
postali absolutni zmagovalci 
Futsal lige. Sezono smo 16. 
oktobra 2006 zaključili v ŠC 
Triglav z odmevno gostujočo 
zmago 4:2 nad drugoligaško 
ekipo KMN Metropol Ljubljana 
(član 2. Slovenska Futsal liga 
/ Zahod), ter se tako še enkrat 
več prepričali, da imamo kako-
vost za sodelovanje v njej.
Z odmevnimi rezultati so si igral-
ci skupno priigrali 420 tisoč SIT 
finančnih nagrad, od tega 108 
tisoč SIT v obliki plačane prijav-
nine za ligo ŠC Triglav 2006/07 
in 96 tisoč SIT v obliki plačane 
prijavnine za ligo Gradiant 20-
06/07. V obeh tudi že igramo; 
v prvi pod imenom prestižnega 
sponzorja JOMA*, v drugi pod 
imenom Radiestezija Maselj & 
JFT.  Donator ekipe, ki žal še 
naprej želi ostati neimenovan, 

je naš uspeh na MNT v Loki pri 
Mengšu še dodatno nagradil z 
neposrednim nakupom petih vr-
hunskih (5) žog Adidas Roteiro 
v.4 v skupni vrednosti 142 tisoč 
SIT. Pa še nekaj besed o stro-
ških in investicijah; prijavnine na 
MNT in v Futsal ligo so znašale 
skupaj 134 tisoč SIT, ekipi pa 
so naši sponzorji (donatorji) v 
obdobju oktober 2005 – okto-
ber 2006 dodatno namenili še 
384 tisoč SIT za samo opremo 
(npr. nove drese, vetrovke, tisk, 
obutev, rokavice, žoge, ipd.).

Za zaključek prispevka je prav, 
da vas seznanim še s tem, da 
naše zimske tekmovalne rezul-
tate lahko tekoče spremljate 
v športnem dnevniku Ekipa in 
na svetovnem spletu ali inter-
netu (ŠC Triglav na e-naslovu: 
vvvvvv.kapodol.com ; Gradiant 
na e-naslovu: vvvvvv.sra.si). Po-
stavljeni cilji ekipe v obeh ligah 
so javno znani: vsaj en krat se 
želimo uvrstiti med najboljše 
štiri (Gradiant – sodeluje 51 
ekip) oziroma najboljših šest 
(ŠC Triglav – sodeluje 20 ekip). 

Nagradni sklad v Gradiantu 
znaša rekordnih 678 tisoč SIT 
(1.800 Eurov za 1. mesto, 800 
Eurov  za 2. mesto, 230 Eurov 
za 3. mesto), v ŠC Triglav pa 
157 tisoč SIT (375 Eurov za 1. 
mesto, 190 Eurov za 2. mesto, 
90 Eurov za 3. mesto). Tekmo-
valno ima v strokovni javnosti 
vsekakor večjo težo rezultat 
iz ŠC Triglav, kjer se resnično 
igra pravi Futsal (4 igralci + 
vratar) z predpisano neodbojno 
žogo v.4. Ekipe pa sestavlja-
jo večinoma sami uveljavljeni 
igralci malega nogometa (beri 
Futsal-a) iz 2. in 1. Slovenske 
Futsal lige. Gradiant liga se igra 

s 5 igralci v polju plus vratar 
in predpisano odbojno žogo 
v.5, ob predhodnem dogovoru 
obeh ekip pa se lahko igra tudi 
z neodbojno (kar se sicer zgodi 
bolj poredkoma). Tako se komaj 
zaključne, izločilne tekme npr. 
najboljših osmih ekip po kako-
vosti igralcev in same igre šele 
takrat lahko primerjajo s prvo 
– z nekaterimi redkimi pred-
hodnimi izjemami.

Igor TISAJ, 

vodja in trener ekipe JOMA 

FUTSAL TEAM 

JOMA* je blagovna znamka za nogometne drese, obutev, žoge 
- proizvajalec iz Španije pa z najkakovostnejšo opremo eksklu-
zivno pokriva predvsem FUTSAL – mali nogomet in velja vsaj 
za enega izmed vodilnih svetovnih dobaviteljev. Ob tem zgolj 
kot zanimivost navajam, da v navedeni opremi igrajo tudi nogo-
metaši HIT-a Gorice - trikratni zaporedni državni prvaki; letošnji 
finalisti in lanski zmagovalci slovenskega pokala - nogometaši 
CMC-ja Publikuma; udeleženec SP 2006 v Nemčiji - reprezen-
tanca Kostarike in navsezadnje zmagovalci evropskega Super 
Cup-a, Sevilla - v finalu so kot zmagovalci pokala UEFA s 3:0 
nadigrali zmagovalce Champions League 2006, nogometaše 
Barcelone.

CVETLIČNA TIHOŽITJA
Pogledi in oznake, ki se želijo približati slikarstvu Franceta Slane po 
formalni in vsebinski plati, si marsikdaj nasprotujejo, kar nas glede 
na raznolikost motivov in možnosti njihovih slikarskih interpretacij 
ne bi smelo presenetiti. Lahko bi dejali, da je pri izboru slikarske 
téme za Franceta Slano najpomembnejše osebno doživetje, med-
tem ko je uporabljena slikarska izdelava odvisna od trenutnega 
avtorjevega razpoloženja.
Morda bi veljalo v široki motivni paleti Franceta Slane označiti 
cvetlična tihožitja za ikonografsko oziroma zlasti za likovno-for-
malno témo, v kateri je zajet najširši razpon slikarskih in risarskih 
postopkov, ki jih v mojstrski maniri uporablja likovnik in na katere 
se navezuje tudi dobršen del njegovih aktualnih ustvarjalnih presež-
kov. Ob tem je treba poudariti, da ima geneza likovnega rokopisa 

Likovna kritika o akademskem slikarju in 
nagrajencu Prešernovega sklada Francetu Slani

Franceta Slane trdno notranjo logiko in se navezuje na celotno 
slikarjevo motivno paleto (krajine, vedute, marine, podstrešja, 
mlini, kozolci, portreti, figure, akti, mačke, ribe, konji, petelini, 
Don Kihot, žanr, glasbeniki …). 
Ena izmed stalnic Slanovega slikarskega odzivanja na okolje, 
naravo ter obujanja spominov na potovanja, vsakdanje dogodke 
in preteklost je temeljito obvladovanje risbe. Ne nazadnje sta bila 
med njegovimi učitelji osrednja predstavnika domače risbe oziro-
ma ilustracije prve polovice preteklega stoletja, Hinko Smrekar in 
Nikolaj Pirnat. Pomen risbe mu je morda prvi odkril Smrekar, pri 
katerem je Slana med vojno začel obiskovati likovni tečaj, razvijal 
jo je v partizanih, kot predstavnika prve generacije študentov na 
ljubljanski likovni akademiji ga je poleg Gabrijela Stupice, enega 
izmed velikih interpretov tihožitja v slovenskem slikarstvu, poučeval 

2 del.

ŠPORT - KULTURA



Mengšan - november 2006 31

tudi Nikolaj Pirnat, zlasti intenzivno pa se je Slana posvečal risbi v 
poakademijskih letih, ko se je uveljavil kot ilustrator. 
Naklonjenost do risbe ohranja Slana tudi pri akvarelnem in oljnem 
slikarstvu. V akvarele, ki so pogosto kombinirani s črnim tušem, 
vpleta risarske elemente in pušča barvi, da se vpije v vpraskane 
raze, rastre in strukture … Kot osrednji mojster kombinirane tehnike 
akvarela v sodobnem slovenskem slikarstvu dosega raznovrstne 
likovne učinke z nanašanjem akvarelnega pigmenta na poprej ob-
delano površino papirja; barvo spira, briše, suši, škropi, ponovno 
poslikava in doslikava, akvarelne nanose dopolnjuje z risarskimi 
posegi. 
Nič manj slikovito in harmonično niso urejena njegova platna, ki 
so prav tako nastala v mešani tehniki. Slana je virtuozni mojster 
udejanjanja dinamičnega in homogenega sožitja niza likovnih po-
segov: različno oblikovani in debeli nanosi barve, spretna poteza 
čopiča, bežeča linija, nasičena barvna ploskev se zgostijo v ubrano 
celoto. Pri tem se neredko srečujemo s kompozicijskimi ritmi, 
kaskadami, barvnimi akcenti, akordi in orkestracijami, vibriranjem, 
melodičnostjo linije – kot da bi slikar s svojimi podobami želel 
slediti svojevrstni likovni melodiji. Vzporednice med slikarskimi in 
glasbenimi kompozicijami lahko podkrepimo tudi s podatkom, da 
je France Slana spoštljiv in občutljiv poslušalec glasbe in da ga je 
zlasti pritegnil jazz, ki glasbenikom omogoča improvizacije. 
Likovno sintezo in prav tako skladje med likovnim in literarnim je 
mogoče doseči šele po zaslugi temeljitega in raznovrstnega preiz-
kušanja in izpopolnjevanja likovnih postopkov. France Slana spada 
med slikarje, za katere bi lahko uporabili misel latinskega pisatelja 
Plinija starejšega o grškem slikarju Apelu: »Nulla dies sine linea« 
(lat. noben dan brez črte). Ustvarjalno zadovoljstvo je mogoče 
poiskati v discipliniranem, nepretrganem in intenzivnem delu, ki 
naposled ponudi užitek v nastalih podobah, barvnih harmonijah, 
svežini kompozicij …
Ker so nekateri izmed šopkov nastali v premorih med upoda-
bljanjem drugih motivov (after hours), se srečamo s pravcatim 
uživaškim načinom slikanja. Slana si pri šopkih, ki jih uvrščamo v 
širši sklop tihožitij, praviloma izbira povzemajoč slikarski prijem. 
Baročni šopek, šopek posušenega ali svežega cvetja, šopek v 
vazi, posamezni cvet, čarobni vrt, cvetlični vrtiček, ki nas spominja 
na poslikano stranico kmečke skrinje, se spreminjajo v impresijo, 
asociacijo, v spomin na šopek. Motiv postane podlaga za študij 
součinkovanja intenzivnih in kontrastnih barvnih kombinacij, ko-
prenasto nežnih in zadržanih likovnih skladij, barva pridobi vlogo 
izrazne prvine ... »Pravzaprav so 'suhi šopki' le pogojno ime za 
abstraktno urejenost tonskih lis in črt. Včasih povzamejo strukturo 
razpadajočega zidu revnih bivališč, drugič vzkipe v pastozni barvi 
kakor zamolkel emajl ali nabreknejo v čisti belini kot sončen, a 
ranjen sad, dokler se nazadnje ne razpletejo v žalostinko tenkega 
tkiva, podobnega lasem, ki razpadajo v svetel prah.« (Emilijan 
Cevc, »Slikarska balada Franceta Slane«, France Slana, Ljubljana 
1981, str. 8) Proces redukcije naturalističnih elementov slikarja 
lahko pripelje skorajda do abstrakcije: z enim zamahom roke 
položi slikar v barvno polje krožno barvno liso in z njo zaobjame 
silhueto šopka. 
Zaradi pozornosti do cvetličnih tihožitij in prenašanja nekaterih 
postopkov, ki jih je France Slana odkril med slikanjem šopkov v 
drugo motiviko, ga je Nöel Fevreliere opredelil za »slikarja šopkov«. 
»Dogaja se mi celo, da se sprašujem, ali nisi morda zmeraj slikal 
samo šopkov, celo pri slikanju svojih petelinov, ki so šopki perja, 
aktov, ki so šopki razcvetelega mesa, klovnov, ki so šopki obrazov, 
tihožitij, ki so preminuli šopki minljivega …/ Kaj pa šopek sploh 
je? Nič drugega kot nekaj, kar izbereš, ker imaš to pač rad, in 

držiš v roki ali celo v obeh, da lahko nekomu ponudiš v dar.« (N. 
Fevreliere, »Pismo prijatelju (Aigrefeuille, 9. marca 1998)«, po: 
France Slana, Maribor 2000, str. 17–18)
France Slana je postopke oblikovanja likovnega polja, ki so sprva 
(v obdobjih barvne zadržanosti) posredno temeljili v barvnem realiz-
mu, poetičnem realizmu in intimizmu, navezal na nekatere principe 
informela oziroma abstraktnega slikarstva nasploh, posegal je po 
redukciji in stilizaciji motivnih prvin. Odgovor na vprašanje, ali je 
načrtno želel prestopiti meje abstraktnega slikarstva, ki se nam 
lahko porodi ob nekaterih šopkih, je manj pomemben od dejstva, 
da njegov način podajanja motivike nikoli ni dosledno realističen, 
čeprav so ga kot enega najbolj popularnih sodobnih slikarjev 
pogosto označevali za realista. »Realističen« značaj ima slikarjev 
posluh za iskanje motivnih spodbud v senzacijah sveta, v njegovih 
radostih in minevanju, ki pa ga France Slana pogosto navezuje na 
simbolno pomenljivost. 
Pogorišča, zapuščeni mlini, kašče, kozolci, podstrešja, razbiti čol-
ni, apokaliptična obrežja z naplavinami, mrtvimi ribami, opuščene 
krajine, stara mesta in hiše so elegične priče, sledovi in metafore 
minljivosti. Na minevanje nas včasih lahko opozarja tudi motiv 
tihožitja, tj. upodobitve »mrtvih« oziroma negibnih stvari (ang. the 
still life, fr. la nature morte, nem. das Stilleben …). Vendar nam 
Slanova tihožitja, celo tista, ki so naslikana v zamolklih in temnih 
barvnih shemah, praviloma prinašajo optimističen, vitalen, življenj-
sko radosten pogled na svet in bivanje. 

DAMIR GLOBOČNIK

Galerija Mestne občine Kranj

KULTURA
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V Mengšu na mirni lokaciji prodam 
vzdrževano trisobno stanovanje 81 m2. 

Nahaja se v drugem nadstropju z JV lego. 
Vpis v zemljiško knjigo urejen. Cena 
32.000.000, 00 sit. GSM 041 744 611.

V Mengšu dam v najem sadovnjak, 
tel.: 041 23 21 68.

VABILO NA NOVOLETNO  
DELAVNICO ZA STARŠE

30. novembra 2006, ob 18. uri,  
se bodo izdelovali medenjaki.

Vrtec Gobica

VABILO NA BAZAR

Bazar bo potekal od 11. do 15. decembra 
2006 in bo odprt od 7.30 do 16.00. Denar 

bo namenjen nadstandardnim likovnim materi-
alom in dodatkom. 

Vrtec Gobica

VABILO NA NOVOLETNO  
DELAVNICO ZA STARŠE

11. decembra 2006, ob 18. uri, se bodo  
izdelovale punčke iz cunj.

Vrtec Sonček

VABILO NA  
NOVOLETNI SREČELOV

Novoletni srečelov bo potekal med 12. in 19. 
decembrom. Zadela bo vsaka srečka. Izdelke 

bodo izdelale Sončkove. 

Vrtec Sonček

BOŽIČNO NOVOLETNI  
KONCERT

Podjetniško združenje Mengeš  
in Občina Mengeš, vabita na svečani 

božično-novoletni koncert Simfoničnega  
orkestra Domžale- Kamnik,

ki bo potekal v Kulturnem domu Mengeš v petek,  
15. decembra 2006, s pričetkom ob 19. uri.

Orkester bo igral pod vodstvom dirigenta  
g. Simona Dvoršaka.

Koncert posvečamo tudi Dnevu samostojnosti Slovenije.

Vljudno vabljeni!
Podjetniško združenje Mengeš

Nuša Jelen

VABILO!

Drage Mengšanke in Mengšani!

Muzej Mengeš Vas naproša in vabi k  
sodelovanju pri zbiranju razglednic 

Mengša, Topol, Dobena in Loke. 
Zagotovo se v mnogih predalih skrivajo podobe  

iz preteklega stoletja.  
Veseli bomo vašega klica, povabila na ogled ali dara. 

Muzej Mengeš, 051/304 319, Tel: 01/729 10 03
Faks: 01/729 10 04, E-pošta: info@muzej-menges.si

OBVESTILA
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1. Predmet razpisa je poslovni prostor:
A) v velikosti 41,19 m2, ki se nahaja v središču 
Mengša v II. nadstropju poslovnega objekta na 
Slovenski cesti 30. (jamstvo - 150.000,00 SIT). 
Prostori imajo možnost souporabe sanitarij. 
Prostori so primerni za  pisarniško ali podobno 
dejavnost.
B)   poslovni prostor v pritličju poslovne stavbe 
na Slovenski cesti 30 v Mengšu v velikosti 273 
m2 (jamstvo -1.220.000,00 SIT). Prostor ima 
lastne sanitarije. 
Prostor je primeren za pisarniško, trgovsko ali 
podobno mirno dejavnost.

2. Prostori so urejeni in neopremljeni, bodoči 
najemnik poslovnega prostora je dolžan urediti 
poslovni prostor v skladu z bodočo namemb-
nostjo na svoje stroške.

3. Prostor oddajamo v najem za določen čas, 
z najmanj tri mesečnim predplačilom najemni-
ne.

4. Izklicna začetna cena mesečne najemnine 
je v tolarski protivrednosti 5,11 EUR/m2 za 
prostor pod A in 6,14 EUR/m2 za prostor pod  
B.

5. Na javni razpis se lahko prijavijo fizične in 
pravne osebe, ki morajo k ponudbi priložiti do-

kaz o izpolnjevanju pogojev za pridobitev obrt-
nega dovoljenja ali pridobitev naziva samostojni 
podjetnik oz. izpisek iz sodnega registra glede 
poslovne dejavnosti, fizične osebe pa potrdilo o 
državljanstvu Republike Slovenije, oz. fotokopijo 
veljavnega osebnega dokumenta.

6. Prijava na razpis mora vsebovati:

– predstavitev dejavnosti, višino ponujene 
mesečne najemnine, ki ne sme biti nižja od za-
četne,
– jamstvo za resnost ponudbe za posamezni 
prostor mora biti plačana na EZR 01272-0100-
001612 do  22. 12. 2006. Potrdilo o plačilu 
jamstva je sestavni del zahtevane razpisne do-
kumentacije.

7. Pri izbiri in ugotavljanju najugodnejšega 
ponudnika, se upoštevajo naslednji kriteriji:
- ponujena višina mesečne najemnine za 
poslovni prostor, ki ne more biti nižja od tiste, 
ki je navedena v javnem razpisu,
- ponujena dejavnost, ki se bo v poslovnem 
prostoru opravljala, nova in edina dejavnost v 
kraju,
- število na novo odprtih delovnih mest,
- občani občine Mengeš,
- dejavnost, ki ne povzroča hrupa oz. nepo-
sredno onesnažuje okolje v manjši meri,

Občina Mengeš, Slovenska c. 30, Mengeš, objavlja v skladu s Pravilnikom o oddajanju poslovnih 
prostorov v najem (Uradni vestnik Občine Mengeš, št. 37/98, 1/99)

PONOVNI RAZPIS
za oddajo poslovnih prostorov  

na Slovenski cesti 30 v  Mengšu

RAZPIS
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- prva zaposlitev, ali  brez-
poselni, prijavljen na Uradu za 
delo.

8. Interesenti lahko dobi-
jo podrobnejše informacije  
na Občini Mengeš tel. 724 
– 7106.

9. Pisne ponudbe z zahteva-
nimi dokazili morajo interesenti 
poslati oz. predložiti na naslov 
Občina Mengeš, Slovenska c. 
30, Mengeš, Komisija za do-
delitev profitnih in neprofitnih 
stanovanj ter oddajo poslovnih 
prostorov v najem, z oznako 
»oddaja poslovnih prostorov«, 
do 22. 12. 2006 do 12. ure.

10. Prosilci bodo o izbiri ob-
veščeni najkasneje  v roku 30 
dni od dneva izteka razpisnega 
roka.

11. Vsem ponudnikom, ki na 
javnem razpisu ne bodo uspeli, 
bo plačano jamstvo za resnost  
ponudbe brezobrestno vrnjeno 
v roku 15 dni od dneva izbire.  

Številka: 3520-7/2006
Datum: 15.11.2006

Občina Mengeš
Mag. Tomaž Štebe,  

župan

ZAHVALA

V 70. letu starosti nas je 
zapustil naš dragi mož, oče, 

stari oče in brat

JANEZ LUŽAR
iz Most

Iskrena hvala vsem 
sorodnikom, sosedom, 

prijateljem in znancem za 
izražena sožalja, darove 

za maše, cvetje, sveče 
ter spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Še posebej se 

zahvaljujemo sosedom 
Tofovim za nesebično pomoč 

v težkih dneh.

Vsi njegovi

Rože ovenijo,
lica usahnejo,
a v srcu ostaja
otožen spomin.

ZAHVALA

V 97. letu življenja je 
prenehalo biti srce naše mame 

in stare mame

TILKE HRIBAR
Blaževe mame

Zahvaljujemo se vsem 
sorodnikom, prijateljem in 
znancem, kar ste ji dobrega 

storili za njenega življenja, za 
izražena sožalja, podarjeno 

cvetje in sveče, darovane maše 
in za spremstvo na njeni zadnji 

poti.

Lepa hvala tudi dr. Mušiču, 
patronažni službi in negovalki 
za pomoč, ko jo je potrebovala. 
Hvala g. župniku Mateju in g. 
Boštjanu za redne obiske in 

tople besede ob slovesu, kakor 
tudi pevcem za lepo petje.

RAZPIS - ZAHVALE
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V spomin

MAJI ŽNIDAR 
rojeni Krničar

Ljubi mamici, ženi, hčerki, 
vnukinji, sestri, teti, snahi in 

svakinji.

Je čas, ki da
je čas, ki vzame

je čas, ki celi rane
in je čas, ki nikoli se ne vrne,

ko zasanjaš se v spomine,
brez pomena za nas so 

razdalje,
ker v naših srcih si, 

zato pot nas vodi tja, 
kjer živiš zdaj ti.

Mineva tretje leto odkar te ni 
več med nami.

Hvala vsem, ki ohranjate 
nanjo lep spomin in prižigate 
svečke ob preranem grobu.

Vsi njeni!

Toliko dobrote, ki sem jo dobila od 
tebe,

toliko ljubezni, ki si mi jo dal…
Ob rojstvu sina si solze sreče izlil, 

nate spomin na ljubezen in na tvojo 
dobroto 

bo večno živ. 

Žena Anka

ZAHVALA

9. septembra je prenehalo biti 
plemenito srce dragega moža, očeta, 
očima, brata, strica, svaka in zeta,

ŠTEFANA VESA

Ob njegovi prerani smrti se iskreno 
zahvaljujemo vsem za ustno in pisno 

izrečena sožalja, za cvetje, sveče, 
svete maše.

Hvala vsem, ki ste nam z besedo in 
dejanji pomagali pri premagovanju 

hude bolezni in ob urah slovesa. 
Na njegovi zadnji poti bi se še 

posebno zahvalili vsem, ki ste ga po-
spremili, pevcem za sočutno zapete 

pesmi in trobentačema za tako čutno 
zaigrano pesem.

Iskrena hvala stricu gospodu  
dr. Alojziju S. Snoju za opravlje-
ni pogrebni obred in tolažilne ter 
vzpodbudne besede pri sveti maši.

Hvala vsem, ki ste se in se še boste 
ustavljali ob njegovem preranem 

grobu ter se v mislih spominjali nanj. 

VSI NJEGOVI

Srce in misli so se utrudile, 
zato le mirno spi.

Saj niti solza, niti roka topla, 
te več ne prebudi.

Ostala je bolečina in praznina.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega 
moža, očeta, dedka, 

VINKA  
KUNSTLJA

1932 – 2006

Iskrena hvala vsem 
sorodnikom, sosedom, 

znancem, prijateljem za 
iskreno sožalje, darovano 

cvetje in sveče ter spremstvo 
na njegovi zadnji poti. 

Vsi njegovi

ZAHVALE
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Ogled gasilskih vozil


